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Προσφυγή στον Συνήγορο του Πολίτη

Στο προσκήνιο η ελεύθερη 
πρόσβαση στις παραλίες
Πολίτης προσέφυγε στον Συνήγορο του Πολίτη διαμαρτυρόμενος ότι επιχείρηση που παρείχε υπηρεσίες χρήσης 
ομπρελοκαθισμάτων σε δημόσια παραλία δεν επέτρεπε την πρόσβαση σε οικογένειες με ανήλικα παιδιά. Μετά την 
παρέμβαση της Ανεξάρτητης Αρχής, εισήχθη με την υπογραφή ΚΥΑ ρητή απαγόρευση διακριτικής μεταχείρισης, 
μεταξύ άλλων για λόγους ηλικίας, στο πλαίσιο απλής χρήσης παραλίας και προβλέφθηκε αυτόματη λύση της συμ-
βατικής σχέσης σε περίπτωση παράβασης των προβλεπόμενων, όπως αναφέρει σε ρεπορτάζ της στις 12 Ιουνίου η 
ιστοσελίδα «aftodioikisi.gr».

» ΣΕΛ. 8-9

Θανάσης Σάμιος:
«Στόχος η 
ανακύκλωση στο 
νησί μας να γίνει 
κουλτούρα»
Στον απόηχο της ημερίδας για την 
κυκλική οικονομία στην Πάρο, αλλά 
με κινητήριο μοχλό για την επόμενη 
μέρα την ευαισθητοποίηση των δημο-
τών και επαγγελματιών του νησιού, 
ο αρμόδιος αντιδήμαρχος για θέματα 
καθαριότητας, Θανάσης Σάμιος, μίλη-
σε στη «Φωνή της Πάρου».

» ΣΕΛ. 11

Η αλήθεια για  
τα «ψέματα»

» ΣΕΛ. 5

Ενίσχυση του 
Α.Τ. Πάρου  
ζητά ο δήμαρχος
Με επιστολή του προς τον υπουργό 
Προστασίας του Πολίτη, Χαράλαμπο 
Λαλούση και την Αστυνομική Διεύ-
θυνση Κυκλάδων, ο δήμαρχος Πάρου, 
Μάρκος Κωβαίος, ζητά την ενίσχυση 
του Αστυνομικού Τμήματος Πάρου, 
ενόψει και της έναρξης της τουριστι-
κής περιόδου στο νησί.

» ΣΕΛ. 2

Ειδικές τιµές για τον µήνα Ιούνιο
στα κλιµατιστικά Nordstar!

Περιφερειακός Παροικιάς
22840 28083
info@climartparos.gr
climartparosantiparos
Climart Πάρου Αντιπάρου

Κλιµατιστικό Nordstar 10.000 btu από 349€ µόνο 299€
Κλιµατιστικό Nordstar 13.000 btu από 399€ µόνο 349€
Κλιµατιστικό Nordstar 20.000 btu από 699€ µόνο 599€
Κλιµατιστικό Nordstar 26.000 btu από 839€ µόνο 739€
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Προστασία και 
ανάδειξη των 
Αρχαίων Λατομείων 
της Πάρου

Στο πλαίσιο της συστηματικής προσπάθειας που έχει ξεκινήσει η 
ΑΜΚΕ «Πάρκο Αρχαίων Λατομείων Μαρμάρου Πάρου», για την 
προστασία των αρχαίων λατομείων στο Μαράθι και τη δημιουρ-
γία αρχαιολογικού και πολιτιστικού πάρκου, ένα καίριο θέμα 
είναι η αντιμετώπιση των προβλημάτων ευστάθειας στη βραχό-
μαζα των υπογείων στοών -κυρίως του λατομείου Νυμφών- και 
η σταδιακή αποκατάσταση της επισκεψιμότητας του μνημείου.

Ένα σημαντικό βήμα σ’ αυτή την κατεύθυνση ξεκίνησε με το 
πρόγραμμα «Αρχαία Λατομεία Πάρου - Ευστάθεια και επισκε-
ψιμότητα υπόγειων στοών» της ΑΜΚΕ που υλοποιείται με χρη-
ματοδότηση της νέας πρωτοβουλίας του Μουσείου Κυκλαδικής 
Τέχνης, του Cycladic Identity.

Η ομάδα του Cycladic Identity, με επικεφαλής την πρόεδρο 
του Μουσείου Κυκλαδικής Τέχνης, Σάντρα Μαρινοπούλου και 
την project manager της πρωτοβουλίας, Γιούκη Κροντηρά, επι-
σκέφθηκαν την Τετάρτη 31 Μαΐου τα αρχαία λατομεία στο Μα-
ράθι.

Οι εκπρόσωποι του Cycladic Identity συζήτησαν την πρόοδο 
του έργου με μέλη του Δ.Σ. της ΑΜΚΕ και τον Δρ. Γεωτεχνικό 
Μηχανικό, Δημήτρη Εγγλέζο, που είναι επικεφαλής της επιστη-
μονικής ομάδας έργου υπό την γενική εποπτεία της Εφορείας 
Αρχαιοτήτων Κυκλάδων.

Το έργο αποτελεί το επόμενο βήμα μετά την εργασία ψηφι-
ακής αποτύπωσης και γεωλογικής χαρτογράφησης, που ολο-
κληρώθηκε πρόσφατα από τον τομέα Γεωτεχνικής Μηχανικής 
του Εθνικού Μετσόβιου Πολυτεχνείου με χρηματοδότηση από 
το υπουργείο Πολιτισμού, που έχει παρουσιαστεί από τον καθη-
γητή κ. Βασίλη Μαρίνο σε εκδήλωση της ΑΜΚΕ, 27 Νοεμβρίου 
2022 στην Παροικιά.

Η κ. Μαρινοπούλου εξέφρασε την ικανοποίησή της για την 
εκκίνηση του έργου και ευχήθηκε καλή συνέχεια και απτά απο-
τελέσματα στις προσπάθειες της ΑΜΚΕ των Αρχαίων Λατομείων 
για την αναβάθμιση του αρχαιολογικού χώρου και την κατά το 
δυνατόν άμεση λειτουργία του αρχαιολογικού και πολιτιστικού 
πάρκου στο Μαράθι. Μάλιστα χαρακτήρισε την πολιτιστική κλη-
ρονομιά του Παριανού μαρμάρου ως ιδιαίτερης σημασίας όχι 
μόνο για την ταυτότητα της Πάρου, αλλά και για τον Κυκλαδικό 
Πολιτισμό.

ΣΗΜΕΙΑ ΔΙΑΝΟΜΗΣ

ΠΑΡΟΙΚΙΑ
• Φωνή της Πάρου
• Καραγιώργος Αθανάσιος 

(περιφερειακός)
• Μπιζά Ελένη (Αναγέννηση)
• Σ/Μ Market In 

(περιφερειακός)
• Σ/Μ Σιρόκο
• Πρατήριο άρτου Αλιπράντη
• ΟΤΕ
• Αρσένης παντοπωλείο
• Καπούτσος (πλ. Ταξιαρχών)
• Mini Market Ζωοδ. Πηγή - 

Bidika Vangjel
• Αρτοποιείο «Αλιπράντης» 

Περιφερειακός
• Μίνι μάρκετ Ν. Παντελαίος 

(Χαρίκλεια)
• Mini Market Πανώριος
• Δημαρχείο Πάρου
• Stradale cafe

ΝΑΟΥΣΑ
• Σαραντινού Μαργαρίτα
• Αρτοποιείο Ραγκούση
• Αρτοποιείο Μπατίστα
• Αρτοποιείο Τσουνάκη
• Μπαρμπαρίγου Ευαγγελία 

χρωματοπωλείο
• «Ηλεκτρουδραυλική» 

Τσουνάκης Αντώνης

ΑΓ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΙ 
• Αρτοποιείο «Ραγκούσης»

ΥΣΤΕΡΝΙ
• Ξυλόφουρνος

ΠΡΟΔΡΟΜΟΣ
• Αρτοποιείο «η Παράδοση»
• Σ/Μ Ανδρέας Καβάλης

ΜΑΡΜΑΡΑ
• Φούρνος Γ. Φραντζής 

«Γεύσεις από ζάχαρη & 
αλεύρι»

ΜΑΡΠΗΣΣΑ
• Σ/Μ ΑΒ
• Ζαχαροπλαστείο Νικήτας
• Σ/Μ Σκλαβενίτης
• Φούρνος «Δήμητρα» 

ΛΟΓΑΡΑΣ
• Πρατήριο άρτου «Υρία» 

ΔΡΥΟΣ
• Σ/Μ Ανουσάκης

ΑΛΥΚΗ
• Παρούσης χρωματοπωλείο
• Νικολέτα Χανιώτη
• Σαρρής Παναγιώτης
• Παραδοσιακός Φούρνος της 

Αγκαιριάς

ΚΩΣΤΟΣ
• Καφενεία Π. Ρούσσου, Τ. 

Ρούσσου

ΛΕΥΚΕΣ
• Αρτοποιείο Στρατή
• Κατάστημα «Γιούλη»

ΑΝΤΙΠΑΡΟΣ
• ROMVI cafe
• ΕΛΤΑ ταχυδρομείο

Έτος ίδρυσης 1945
Νέα Περίοδος
Κωδικός Εντύπου 3233
Τιμή πώλησης: 0,10€
Ιδρυτής:  

 Φραγκίσκος Γαϊτάνος
Εκδότης-Διευθυντής:  
Νίκος Ραγκούσης - Λαουτάρης
Αρχισυντάκτης:
Δημήτρης Τσερεντζούλιας

Επικοινωνία: Αγία Ελένη,  
Παροικιά Πάρος T.K. 84 400
τηλ: 22840 53555
www.fonitisparou.gr
e-mail: foni@typoparos.gr  
& sales@typoparos.gr

τοπικές ειδήσεις

Ενίσχυση του 
Αστυνομικού 
Τμήματος ζητά ο 
δήμαρχος Πάρου

Με επιστολή του προς τον υπουργό Προστασίας του Πολίτη, 
Χαράλαμπο Λαλούση και την Αστυνομική Διεύθυνση Κυκλά-
δων, ο δήμαρχος Πάρου, Μάρκος Κωβαίος, ζητά την ενίσχυση 
του Αστυνομικού Τμήματος Πάρου, ενόψει και της έναρξης της 
τουριστικής περιόδου στο νησί.

Η επιστολή του δημάρχου αναφέρει τα εξής:
«Η Πάρος είναι ένας από τους πιο δημοφιλείς τουριστικούς 

προορισμούς, τα τελευταία χρόνια με σταθερή άνοδο στην επι-
σκεψιμότητα, σαν αποτέλεσμα των προσπαθειών που καταβάλει 
ο Δήμος για την καλύτερη προβολή του νησιού μας και τη βελτί-
ωση των παρεχόμενων υπηρεσιών. Ως εκ τούτου, δεδομένου του 
αριθμού των μονίμων κατοίκων ο οποίος έχει αυξανόμενη τάση, 
αλλά και των επισκεπτών κατά την τουριστική περίοδο, είναι 
απαραίτητη η άμεση ενίσχυση με προσωπικό του Αστυνομικού 
Τμήματος Πάρου, ώστε να μπορεί να ανταπεξέλθει στις ανάγκες 
που παρουσιάζονται.

Αποτελεί πάγιο αίτημα του νησιού μας η στελέχωση του Αστυ-
νομικού Τμήματος Πάρου με ικανό αριθμό αστυνομικών προκει-
μένου να παραμείνει ένας ασφαλής προορισμός όπως συμβαίνει 
σε γειτονικά νησιά αντίστοιχης επισκεψιμότητας και με λιγότε-
ρους μόνιμους κατοίκους.

Δεδομένου ότι η Δημοτική Αστυνομία έχει μόνο δύο υπαλλή-
λους, είναι αδύνατη η διενέργεια ελέγχων χωρίς τη συνδρομή του 
Αστυνομικού Τμήματος, τόσο στον μεγάλο αριθμό επιχειρήσεων 
που λειτουργούν στο νησί, όσο και στη ρύθμιση της κυκλοφορίας, 
την καταπολέμηση του παραεμπορίου και την τήρηση της τάξης 
γενικότερα. Επίσης θα πρέπει να ληφθεί υπόψη η λειτουργία του 
νέου αεροδρομίου με αυξημένου αριθμό πτήσεων.

Η υποστελέχωση του Αστυνομικού Τμήματος παρά τις προ-
σπάθειες που καταβάλει το προσωπικό, αποτελεί τροχοπέδη στην 
αντιμετώπιση πάσης φύσεως παραβατικότητας και αυθαιρεσιών.

Η Πάρος δικαιούται και πρέπει να έχει στήριξη από την Πολι-
τεία για την εξασφάλιση των συνθηκών που θα της επιτρέψουν 
να συνεχίσει να έχει μία σημαντική θέση στον τουριστικό χάρτη 
της χώρας».

Αντίπαρος: Διακοπή 
οικοδομικών εργασιών

Το δημοτικό συμβούλιο Αντιπάρου αποφάσισε ομόφωνα την 
διακοπή οχλουσών οικοδομικών εργασιών, εντός και εκτός σχε-
δίου του νησιού, για το χρονικό διάστημα από 15 Ιουλίου έως 
25 Αυγούστου 2023.

Οι οχλούσες οικοδομικές εργασίες που αφορούν την παραπά-
νω απόφαση είναι:
 • Χρήση βαρέων μηχανημάτων έργου (εκσκαφέας, σφύρα, κο-

μπρεσέρ αέρος, κόσκινο, πρέσα σκυροδέτησης, αναμικτήρες 
σκυροδέματος, κλπ.).
 • Εργασίες κατεδαφίσεων και καθαιρέσεων.
 • Εργασίες σκυροδετήσεων και τοιχοποιίας με χρήση φορητής 

μπετονιέρας.
 • Εργασίες επιχρισμάτων με χρήση πρέσας.
 • Ηλεκτρονικές και υδραυλικές εργασίες με χρήση κομπρεσέρ 

χειρός (εκτός των εργασιών που λογίζονται ως επείγουσες λόγω 
βλάβης).

Σημειώνεται ότι, σε περίπτωση παράβασης θα υπάρχει πρό-
στιμο 1.000 ευρώ και όποιος δεν συμμορφώνεται με την από-
φαση και σε περίπτωση υποτροπής, θα διπλασιάζεται το ποσό 
του προστίμου.
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Αναστάσης Γκίκας:

Συνάντηση με 
εργαζόμενους 
της ΔΕΥΑΠ

Με τους εργαζομένους της ΔΕΥΑ Πάρου συνα-
ντήθηκε και συζήτησε το πρωί της Τρίτης (13/6) ο 
υποψήφιος βουλευτής Κυκλάδων του Κ.Κ.Ε., Ανα-
στάσης Γκίκας, στο πλαίσιο των προεκλογικών πε-
ριοδειών του κόμματος στα νησιά.

Μετά το πέρας της συνάντησης ο κ. Γκίκας, σε 
δήλωση του στην «ΦτΠ», τόνισε τα εξής:

«Δεν είναι η πρώτη φορά που συναντιόμαστε με 
τους εργαζομένους στη ΔΕΥΑΠ, καθώς είχαμε βρε-
θεί μαζί και στις σημαντικές κινητοποιήσεις τους 
κατά της δρομολογούμενης ιδιωτικοποίησης του 
αγαθού του νερού και πριν τις εκλογές. Και φυσικά 
θα συνεχίσουμε να είμαστε μαζί τους, στο πλευρό 
τους, και μετά τις εκλογές. Συζητήσαμε για τα ιδι-
αίτερα ζητήματα τους αλλά και για το διακύβευμα 

των προσευχών εκλο-
γών, ζητώντας τους να 
στηρίξουν και πάλι το 
κόμμα που τους στήρι-
ξε και τους στηρίζει, το 
Κ.Κ.Ε.

Να πούμε πως οι ερ-
γαζόμενοι στη ΔΕΥΑΠ 
κάνουν μια πραγματι-
κή υπερπροσπάθεια να 

κρατήσουν το αγαθό του νερού ως κοινωνικό και 
εύκολα (φθηνά) προσβάσιμο για το λαό. Τη μάχη 
αυτή τη δίνουν καθημερινά, παρά τις τεράστιες 
αντιξοότητες, λόγω της υποστελέχωσης, αλλά και 
της συνειδητής συνολικότερα προσπάθειας από τις 
κυβερνήσεις διαχρονικά να τους απαξιώσουν, έτσι 
ώστε κατόπιν να τους ξεπουλήσουν στον πρώτο 
αγοραστή.

Είναι, λοιπόν, επιτακτική ανάγκη να σταθούμε δί-
πλα στους εργαζόμενους ως τοπικές κοινωνίες και 
να αποτελέσουμε μαζί μια ανίκητη ασπίδα αυτού 
του πολύτιμου αγαθού, του νερού.

Εμείς, ως Κ.Κ.Ε., το τονίζω και πάλι, θα είμαστε 
μαζί τους, όπως θα είμαστε δίπλα και σε κάθε άλλη 
μάχη, διεκδίκηση και αίτημα των νησιωτών για την 
καλυτέρευση της ζωής τους».

Για ένα πιο 
αποτελεσματικό 
ΕΚΑΒ
της Μαρίας Χανιώτη, 
υπ. βουλευτής Κυκλάδων του ΣΥΡΙΖΑ Π.Σ.

Σοκαρισμένοι όλοι 
μάθαμε για τον τραγι-
κό θάνατο 63χρονης 
γυναίκας στην Κω, η 
οποία έχασε τη ζωή 
της μέσα στην καρότσα 
αγροτικού αυτοκινή-
του -που χρησιμοποιή-
θηκε για τη μεταφορά 
της- ελλείψει ασθενο-
φόρου, καθώς το μο-

ναδικό στελεχωμένο ασθενοφόρο του ΕΚΑΒ ήταν 
σ’ άλλο περιστατικό.

Το παραπάνω γεγονός προκάλεσε παρέμβαση 
της ΠΟΕΔΗΝ (Πανελλήνια Ομοσπονδία Εργαζο-
μένων Δημοσίων Νοσοκομείων), η οποία έκρουσε 
τον κώδωνα του κινδύνου αφού σε περισσότερα 
από 12 νησιά οι μεταφορές ασθενών καλύπτονται 
απ’ ένα μόνο ασθενοφόρο, κάτι που προκαλεί με-
γάλη ανασφάλεια στους πολίτες. 

O πρόεδρος των εργαζομένων του ΕΚΑΒ, Γιώρ-
γος Μαθιόπουλος, περιέγραψε την κατάσταση που 
επικρατεί στα νησιά, επισημαίνοντας ότι αυτό συμ-
βαίνει σχεδόν σε όλα τα λεγόμενα «μικρά» νησιά 
όπως η Μύκονος, η Σαντορίνη, η Πάρος, η Τήνος 
και η Νάξος.

Ο ΣΥΡΙΖΑ Π.Σ. έχει καταθέσει ερωτήσεις στη 
βουλή για την ανάγκη ενίσχυσης του ΕΚΑΒ και 
την ψηφιακή αναβάθμισή του. Επίσης, υποστηρί-
ζει πως τα ασθενοφόρα δε λαμβάνουν τους ανα-
γκαίους πόρους για τον εξοπλισμό τους και οι λι-
γοστοί διασώστες αμείβονται ελάχιστα για το έργο 
που προσφέρουν, επιχειρούν καθημερινά να κα-
λύψουν έναν τεράστιο όγκο περιστατικών, χάνουν 
δε πολύτιμο χρόνο καθώς δε λαμβάνουν άμεση 
ειδοποίηση ή λαμβάνουν περίπλοκες οδηγίες τη 
στιγμή του περιστατικού.

Προτείνουμε η κυβέρνηση να λάβει πρωτοβου-
λίες για την επιχειρησιακή ενίσχυση του ΕΚΑΒ 
μέσα από την ανάπτυξη ειδικής εφαρμογής από το 
166 και το 112, με την οποία να μπορούν να ειδο-
ποιούνται άμεσα οι διασώστες για την τοποθεσία 
του περιστατικού, ώστε να μη χάνεται χρόνος στη 
συνεννόηση με τον ασθενή ή τους οικείους του.

Τέλος, ο ΣΥΡΙΖΑ Π.Σ. υποστηρίζει ένα νέο δημό-
σιο δωρεάν Εθνικό Σύστημα Υγείας που νοιάζεται 
για τους ασθενείς και σέβεται τους υγειονομικούς 
καθώς δεσμεύεται για αύξηση 7% στις δαπάνες 
για την υγεία, 15.000 προσλήψεις υγειονομικού 
προσωπικού (5.000 τον πρώτο χρόνο), 2.000 ευρώ 
καθαρό εισαγωγικό μισθό Επιμελητή Β’ και ανάλο-
γες αυξήσεις στους υπόλοιπους βαθμούς. Ακόμα, 
αύξηση, πέραν του 10% για τους υπόλοιπους υγει-
ονομικούς και ένταξη στα Βαρέα και Ανθυγιεινά 
Επαγγέλματα.

Πιστεύουμε στο νέο νησιωτικό ΕΣΥ με ειδικό 
πλαίσιο για άγονες, νησιωτικές και δυσπρόσιτες 
περιοχές.

Ο ΣΥΡΙΖΑ Π.Σ. νοιάζεται για τον άνθρωπο και τις 
ανάγκες του. Νοιάζεται για τον ασθενή, τον γιατρό, 
τον υγειονομικό, τον διασώστη του ΕΚΑΒ.

Γιάννης Πολυχρονάκος:

«Τα χειρότερα 
για τις τιμές των 
ακτοπλοϊκών 
εισιτηρίων είναι 
μπροστά μας»

«Στις υψηλές τιμές των ακτοπλοϊκών εισιτηρίων 
στις Κυκλάδες αλλά και στα χειρότερα που είναι 
μπροστά μας», αναφέρεται με δήλωσή του ο ανα-
πληρωτής Τομεάρχης Νησιωτικής Πολιτικής και 
υποψήφιος βουλευτής Κυκλάδων του ΠΑΣΟΚ - 
Κίνημα Αλλαγής, Γιάννης Πολυχρονάκος, λέγο-
ντας τα εξής:

«Το υψηλό κόστος των ακτοπλοϊκών εισιτηρίων 
στις Κυκλάδες δεν είναι πρόσκαιρο φαινόμενο. 
Αντίθετα τα πολύ δύσκολα και για την ακτοπλοΐα 
και για τον τουρισμό στα νησιά μας είναι μπροστά 
μας.

Και εξηγούμαι: οι προτάσεις της Κομισιόν για την 
υιοθέτηση πράσινων πολιτικών για την ακτοπλοΐα, 
η περίφημη δέσμη “Fit for 55”, θέτει ως στόχο την 
προώθηση της χρήσης οικολογικών καυσίμων από 
τα πλοία και τη μείωση των εκπομπών αερίων του 
θερμοκηπίου κατά τουλάχιστον 55 % έως το 2030.

Τι σημαίνει αυτό; Πολύ απλά σημαίνει ότι αν 
δεν ανανεωθεί ο γερασμένος στόλος της ελληνι-
κής ακτοπλοΐας με νέα και σύγχρονα πλοία που 
θα μπορούν να χρησιμοποιούν οικολογικό καύσιμα 

και να έχουν περιβαλλοντικό αποτύπωμα, τότε θα 
πρέπει οι εταιρείες να καταβάλλουν δικαιώματα 
εκπομπών άνθρακα.

Σύμφωνα με μελέτη του ΙΟΒΕ, αυτό θα σημάνει 
την αύξηση του κόστους λειτουργίας των ελληνι-
κών ακτοπλοϊκών εταιρειών κατά 207 εκ. ευρώ το 
2026. Η εξέλιξη αυτή οδηγεί σε αύξηση των τιμών 
των εισιτηρίων κατά περίπου 30% και μείωση της 
ακτοπλοϊκής κίνησης κατά 28% αφού υπολογίζε-
ται ότι θα υπάρξει μείωση κατά 5,4 εκ. επιβάτες 
το 2026.

Παράπλευρη απώλεια θα είναι η μείωση των 
εσόδων για τις τουριστικές επιχειρήσεις στις νη-
σιωτικές περιοχές κατά 1 δις ευρώ το 2026, η μεί-
ωση του ΑΕΠ κατά 900 εκ. ευρώ και η απώλεια 
29.000 θέσεων εργασίας στις νησιωτικές περιοχές 
αλλά και στην ηπειρωτική χώρα.

Όλα αυτά τα σημαντικά ζητήματα, δεν θέλουν να 
τα συζητάμε την προεκλογική περίοδο η Νέα Δη-
μοκρατία και ο κ. Μητσοτάκης γιατί τους χαλάνε το 
αφήγημα της Ισχυρής Ελλάδας. Για τον ΣΥΡΙΖΑ δεν 
το συζητάμε, είναι εγκλωβισμένος στις ιδεοληψίες 
του, δεν μπορεί ακόμα να αντιληφθεί πόσο σημα-
ντική είναι η ακτοπλοϊκή συγκοινωνία για τα νησιά 
μας και την τοπική οικονομία.

Μέχρι το 2026 μένουν ακόμα τρία χρόνια και η 
Ελλάδα αλλά και η ελληνική ακτοπλοΐα είναι απρο-
ετοίμαστες. Το 60% του στόλου της ακτοπλοΐας εί-
ναι ήδη εντός του ορίου ηλικίας των 30 ετών, ενώ 
το 2030 το 74% του στόλου θα είναι πάνω από 30 
ετών.

Δεν υπάρχει κανένα πρόγραμμα σε εξέλιξη με 
κίνητρα για νέα και σύγχρονα πλοία που θα χρησι-
μοποιούν εναλλακτικά καύσιμα. Όπως δεν υπάρ-
χουν υποδομές στα λιμάνια των νησιών μας για τον 
εφοδιασμό πλοίων με εναλλακτικά καύσιμα.

Το λογαριασμό θα τον πληρώσουν τα νησιά, ο 
τουρισμός και κυρίως οι νησιώτες».
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Η αλήθεια για  
τα «ψέματα»

Την Τετάρτη 7 Ιουνίου 2023 και ώρα 12:30, 
μας επιδόθηκε στα γραφεία της εφημερίδας μας 
εξώδικη διαμαρτυρία και πρόσκληση από τον κ. 
Ελευθέριο Πώλο, την οποία υπογράφει γνωστός 
δικηγόρος Θεσσαλονίκης, κ. Στυλιανός Γκαρίπης, 
με την επισήμανση να δημοσιεύσουμε εντός 10 
ημερών, στο φύλλο της 9ης Ιουνίου, δηλαδή μέσα 
σε δύο μέρες, τα κάτωθι:

«Η αλήθεια για τον Ν.Ο.Π. προς αποκατάσταση 
της δημοσίευσης από την εφημερίδα μας αναπό-
δεικτων και ανυπόστατων διαδόσεων που διατυ-
πώθηκαν από τον κ. Ροκονίδα στο Δημοτικό Συμ-
βούλιο της 30.5.2023 οφείλουμε να ενημερώσουμε 
την παριανή κοινωνία ότι ουδέποτε διαπιστώθηκε 
η οποιαδήποτε κακοδιαχείριση της προηγούμενης 
διοίκησης του Ν.Ο.Π. δημιούργησε χρέος πάνω 
από 200.000 ευρώ. Η εφημερίδα μας ζητά δημο-
σίως συγγνώμη από την παριανή κοινωνία διότι 
δημοσίευσε συκοφαντικές διαδόσεις που δεν είχαν 
σχέση ούτε με το θέμα της ημερήσιας διάταξης του 
Δημοτικού Συμβουλίου Πάρου, ούτε με τον τίτλο 
της εφημερίδας μας και διότι δεν δημοσίευσε, ως 
όφειλε την άμεση διάψευση αυτών των συκοφαντι-
κών διαδόσεων του κ. Ροκονίδα στη συζήτηση του 
Δημοτικού Συμβουλίου, ενώ δηλώνουμε ότι τιμού-

με και σεβόμαστε ως άτομα τα μέλη της προηγού-
μενης διοίκησης του Ν.Ο.Π..

Σας καλώ άμεσα, εντός 10 ημερών, όπως προ-
βλέπεται από τον νόμο, να προβείτε σε αφαίρεση 
από την ηλεκτρονική ιστοσελίδα σας τον σύνδεσμο 
https://www.fonitisparou.gr/entipi/images/pdf/
Foni-652.pdf, ήτοι από το φύλλο της 2ας Ιουνίου, 
τη σελίδα 3.

Σας καλώ να μου κοινοποιήσετε εξωδίκως όπως 
προβλέπεται από τον νόμο την αποκατάσταση της 
τρωθείσας προσωπικότητάς μου.

Σας καλώ να παύσετε από τούδε και στο εξής 
οποιουδήποτε είδους αναφορές προς τον Ν.Ο.Π. 
χωρίς προηγούμενη εξακρίβωση της αληθείας 
τους, προκειμένου ο Ν.Ο.Π. να συνεχίσει την αυ-
τόνομη και ανεξάρτητη λειτουργία του στο μέλλον.

Σε αντίθετη περίπτωση, σας δηλώνω ότι θα προ-
βώ αμελλητί στην άσκηση αγωγής αποζημίωσης 
ενώπιον του Πρωτοδικείου Σύρου, για την αποκα-
τάσταση της αλήθειας και της τιμής και υπόληψής 
μου».

Η αλήθεια είναι:

1. Όσα έχουν γραφθεί στην εφημερίδα μας, τόσο 
στο φύλλο 493 / 25-04-2019 στη σελ. 15, όσο και 
στο φύλλο 652 / 02-06-2023 στη σελ. 5, είναι απλά 
μεταφορά των όσων δηλώθηκαν σε αντίστοιχες 
συνεδριάσεις του Δημοτικού Συμβουλίου Πάρου 
και αφορούν θέματα που συζητήθηκαν για τον 
Ν.Ο.Π.. Αποτελούν πλέον δημόσια ντουκουμέντα 
και βρίσκονται στα πρακτικά των συνεδριάσεων 
και είναι φυσικά στη διάθεση του κάθε Παριανού 
πολίτη. Δεν αποτελούν άρθρο γνώμης της εφημε-
ρίδας μας.
2. Σε κανένα σημείο των δημοσιευμάτων της 
εφημερίδας μας δεν αναφέρεται το όνομα του κ. 
Ελευθέριου Πώλου.
3. Οι απαιτήσεις του κ. Ελευθέριου Πώλου στο 
να μην γράφουμε και να μην αναδεικνύουμε την 
αλήθεια δεν είναι δυνατόν να γίνει αποδεκτό γιατί 
αυτός είναι ο ρόλος της ελεύθερης και αντικειμε-
νικής δημοσιογραφίας.
4. Ο κ. Ελευθέριος Πώλος ίσως θα έπρεπε να 
απευθυνθεί τόσο στον κ. Ροκονίδα, όσο και στα 
υπόλοιπα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου Πά-
ρου, για τα όσα έχουν λεχθεί για την οικονομική 
και εν γένει κατάσταση του Ν.Ο.Π..
5. Εμείς, πιστοί στις αρχές της ελεύθερης δημοσι-
ογραφίας, θα συνεχίσουμε να ενημερώνουμε τους 
Παριανούς πολίτες με απόλυτη υπευθυνότητα και 
αντικειμενικότητα για τα καλώς ή κακώς κείμε-
να του τόπου, αδιακρίτως αν θα στεναχωρήσουμε 
κάποιους.
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Ενόψει των εθνικών εκλογών της 25ης Ιουνίου, 
ο Παριανός υποψήφιος βουλευτής του Κ.Κ.Ε. στο 
Νομό Κυκλάδων, Αναστάσης Γκίκας, παραχώ-
ρησε συνέντευξη στη «Φωνή της Πάρου», στην 
οποία μεταξύ άλλων αναφέρεται στο εκλογικό 
σκηνικό και τα αποτελέσματα των πολιτικών που 
εκτυλίσσονται, ενώ δίνει το δικό του μήνυμα για 
τις νέες κάλπες.

Πώς βλέπετε το πολιτικό τοπίο, έτσι όπως 
διαμορφώθηκε από την κάλπη της 21ης Μάη;

Α.Γ.: «Καταρχάς επιτρέψτε μου να ξεκινήσω λέ-
γοντας, για μια ακόμη φορά, ένα μεγάλο ευχαριστώ 
σε όλους όσους μας εμπιστεύτηκαν και μας στήρι-
ξαν με την ψήφο τους την 21η Μάη. Όλους όσους 
βρεθήκαμε κατά την προεκλογική περίοδο, συζητή-
σαμε μαζί, πορευτήκαμε μαζί, παλέψαμε μαζί, όχι 
μόνο για την ημέρα των εκλογών, αλλά -πρώτα και 
κύρια- για την επόμενη μέρα.

Και η σημαντική άνοδος του ΚΚΕ στην Πάρο, στις 
Κυκλάδες και πανελλαδικά, αποτελεί μια εξαιρετι-
κά ελπιδοφόρα παρακαταθήκη γι’ αυτήν ακριβώς 
την επόμενη μέρα, η οποία, κατά τ’ άλλα, διαφαί-
νεται ιδιαίτερα δυσοίωνη για την εργατική - λαϊκή 
πλειοψηφία».

Γιατί το λέτε αυτό;
Α.Γ.: «Γιατί, κατά πρώτον, ο συνολικός πολιτικός 

συσχετισμός που ανέδειξε η κάλπη της 21ης Μάη 
παραμένει αρνητικός για τις ανάγκες και τα συμ-
φέροντα των ανθρώπων του μόχθου. Κατά δεύτε-
ρον, γιατί, λίγες ώρες μετά την απομάκρυνση “εκ 
του εκλογικού ταμείου” ήρθε και ο λογαριασμός. 
Και μιλάμε φυσικά για τις περιβόητες “συστάσεις” 
της Κομισιόν προς την επόμενη ελληνική κυβέρνη-
ση -όποια και αν είναι αυτή- όπου έλεγε ξεκάθαρα: 
Πάγωμα στις αυξήσεις μισθών μέχρι το 2027. Βοη-
θήματα, επιδόματα και επιδοτήσεις (όπως π.χ. στο 
ρεύμα) τέλος μετά το 2023. Επιτάχυνση των πλει-
στηριασμών. Νέοι κόφτες και περαιτέρω εμπορευ-
ματοποίηση στην Υγεία και άλλα κοινωνικά αγαθά. 
Ένταση της φοροληστείας, με έμφαση στους μι-
κρούς επαγγελματίες και αυτοαπασχολούμενους, 
κ.α.

Είναι αυτό που έλεγε το ΚΚΕ πριν τις εκλογές: 
Μην κοιτάτε τα φανταχτερά και “γενναιόδωρα” 
προγράμματα των κομμάτων που, με τον ένα ή τον 
άλλο συνδυασμό, θα συναπάρτιζαν την επόμενη 
αντιλαϊκή κυβέρνηση (ΝΔ, ΣΥΡΙΖΑ, ΠΑΣΟΚ). Γιατί 
τα προγράμματά τους είναι σαν τα δάνεια που δί-
νουν οι τράπεζες: ο “διάολος” κρύβεται στις λεπτο-
μέρειες. Και μια τέτοια σημαντική “λεπτομέρεια” 
αποτελεί το γεγονός ότι -όλοι τους- βαδίζουν σε 
κοινές στρατηγικές κατευθύνσεις και δεσμεύσεις 

στις οποίες έχουν βάλει φαρδιά πλατιά την υπο-
γραφή τους ψηφίζοντας μνημόνια διαρκείας».

Τα αποτελέσματα όμως αυτών πολιτικών τα 
βλέπουμε και σήμερα, έτσι δεν είναι;

Α.Γ.: «Ακριβώς, δεν χρειάζεται να πάμε μακριά. 
Δείτε μόνο ορισμένα από αυτά που είδαμε να εκτυ-
λίσσονται ενώπιόν μας στις λίγες μέρες που μεσο-
λάβησαν από τις κάλπες. Τι είδαμε;

Είδαμε έναν ακόμα εργάτη στο Πέραμα, αλλά και 
έναν υδραυλικό εδώ στην Πάρο, να χάνουν τη ζωή 
τους εν ώρα εργασίας, προστιθέμενοι στους ήδη 57 
νεκρούς εργάτες του πρώτου 4μήνου του 2023. Οι 
ζωές των εργαζομένων έχουν πράγματι γίνει πολύ 
«φτηνές» για εκείνους που ενδιαφέρονται μονάχα 
για τα κέρδη τους.

Είδαμε επίσης μία γυναίκα να ξεψυχά στην Κω 
στην καρότσα ενός αγροτικού γιατί δεν υπήρχε 
ασθενοφόρο να την πάει στο νοσοκομείο. Λίγο αρ-
γότερα κατέληξε και μια 19χρονη έγκυος περιμένο-
ντας επί ώρες ένα ασθενοφόρο και αυτό στη Νέα 
Μάκρη, λίγα χιλιόμετρα από την πρωτεύουσα.

Τέλος, είδαμε ένα όργιο πλειστηριασμών. Η εικό-
να του 81χρονου συνταξιούχου στα Φλογητά Χαλ-
κιδικής να στέκεται στο αναπηρικό του καροτσάκι 
στη βεράντα του σπιτιού του από το οποίο μόλις 
τον είχαν διώξει κακήν κακώς παρουσία ισχυρής 
δύναμης ΜΑΤ είναι χαρακτηριστική της βαρβαρό-
τητας που ζούμε».

Υπάρχει απάντηση σε αυτή την βαρβαρότη-
τα που λέτε και ποιά είναι αυτή;

Α.Γ.: «Βεβαίως υπάρχει. Και την είδαμε και αυτή 
την επόμενη μέρα των εκλογών. Είδαμε π.χ. τους 
κατοίκους στην Κοζάνη να κινητοποιούνται μαζικά 
και μαζί με τη νεοεκλεγείσα βουλευτή του ΚΚΕ του 
νομού τους να εμποδίζουν τη δημιουργία εκεί φω-
τοβολταϊκού πάρκου μαμούθ στη λογική της «πρά-

σινης μπίζνας» που θέλουν να επιβάλλουν και εδώ 
με τις ανεμογεννήτριες.

Είδαμε επίσης τους ΚΚΕδες, μαζί με τους κα-
τοίκους των γειτονιών της Αθήνας, να σώζουν 16 
σπίτια και ένα μικρό μαγαζί από τα αρπακτικά νύ-
χια των funds σε διάστημα μόλις μίας εβδομάδας. 
Είδαμε τέλος τους ΚΚΕδες να κινητοποιούνται μαζί 
με τους εργάτες του Περάματος και σήμερα να βρί-
σκονται ένα βήμα πριν από την υπογραφή συλλο-
γικής σύμβασης που θα εξασφαλίζει τα απαραίτητα 
μέτρα ασφαλείας για τη ζωή των εργαζομένων.

Με άλλα λόγια, στο μικρό διάστημα που μεσολά-
βησε από τις εκλογές της 21ης Μάη είδαμε τραντα-
χτά παραδείγματα τόσο της βαρβαρότητας που ζού-
με -και θα ζήσουμε με μεγαλύτερη ακόμη ένταση 
τα επόμενα χρόνια- όσο της ελπιδοφόρας διεξόδου. 
Τόσο των προβλημάτων όσο και λύσεων».

Βλέπουμε να καλείτε τον κόσμο να «ζυγί-
ζει» όλα αυτά που αναφέρατε ως κριτήριο 
ψήφου. Τι λέτε ενόψει των εκλογών της 25ης 
Ιουνίου;

Α.Γ.: «Ακριβώς. Γιατί, μπρος σε όλα αυτά που 
ζούμε και σε όλα αυτά που μας ετοιμάζουν, ποιος 
μπορεί να σταθεί πραγματικά απέναντι; Ποιος 
μπορεί να σταθεί απέναντι στην -καθ’ όπως όλα 
δείχνουν- επερχόμενη κοινοβουλευτική παντοδυ-
ναμία της ΝΔ; Το ΠΑΣΟΚ, που καθ’ όλη την προη-
γούμενη τετραετία είχε ψηφίσει τα 3/4 των νόμων 
της ΝΔ; Ο ΣΥΡΙΖΑ που είχε ψηφίσει τα μισά; Ή 
κάποιο άλλο κόμμα π “πυροτέχνημα” της πολιτι-
κής, που ήταν άφαντο όλα τα προηγούμενα χρόνια, 
αλλά λανσάρεται σήμερα ως εναλλακτική (τύπου 
Πλεύση Ελευθερίας, κλπ.); 

Ενόψει λοιπόν των εκλογών της 25ης Ιούνη κα-
λούμε όλους τους ανθρώπους του μόχθου, από 
κάθε μετερίζι της ζωής, να στηρίξουν και πάλι 
-ακόμα πιο μαζικά, πιο αποφασιστικά, πιο δυναμι-
κά- το κόμμα που τους στηρίζει, το ΚΚΕ.

Καλούμε κάθε προβληματισμένο, προοδευτικό, 
ριζοσπάστη, αγωνιστή άνθρωπο να δυναμώσει 
ακόμα περισσότερο το μόνο, πραγματικό, αντίπαλο 
δέος στην αντιλαϊκή πολιτική.

Τέλος, απλώνουμε το χέρι σε όλους όσους -για 
οποιοδήποτε λόγο- δεν έκαναν το βήμα στις προη-
γούμενες εκλογές, καλώντας τους να το τολμήσουν 
τώρα!

Όσο πιο δυνατό είναι το ΚΚΕ, τόσο πιο ισχυρή 
θα είναι και η ασπίδα του λαού απέναντι στη νέα 
ολομέτωπη επίθεση που ετοιμάζεται εναντίον του.

Στις εκλογές της 21ης Μάη κάναμε το βήμα. Στις 
εκλογές της 25ης Ιούνη πάμε να κάνουμε το άλμα 
στην πορεία προς μια πραγματικά ριζοσπαστική, 
ανατρεπτική, φιλολαϊκή προοπτική».

Αναστάσης Γκίκας:

«Όσο πιο δυνατό είναι το ΚΚΕ, τόσο πιο 
ισχυρή θα είναι και η ασπίδα του λαού»
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Την Περιφερειακή Ενότητα Πάρου επισκέφθηκε 
την Τρίτη (13/6) κλιμάκιο της Νέας Δημοκρατίας, 
στο πλαίσιο των προγραμματισμένων επισκέψεων 
ενόψει των εθνικών εκλογών της 25ης Ιουνίου.

Το κλιμάκιο της Νέας Δημοκρατίας αποτελού-
ταν από τον πρώην υπουργό Τουρισμού Βασίλη 
Κικίλια, την πρώην υφυπουργό Εργασίας Δόμνα 
Μιχαηλίδου, τον Διοικητή της 2ης ΥΠΕ Πειραιώς 
& Αιγαίου Χρήστο Ροϊλό, τον Γενικό Γραμματέα 
Λιμένων του υπουργείου Ναυτιλίας και Νησιω-
τικής Πολιτικής Ευάγγελο Κυριαζόπουλο και τον 
υποψήφιο βουλευτή Κυκλάδων Γιάννη Βρούτση.

Η υποδοχή έγινε το πρωί στο αεροδρόμιο από 
τον ο δήμαρχο Πάρου Μάρκο Κωβαίο, την αντιδή-
μαρχο Δώρα Σαρρή-Παπακυρίλλου, τον πρόεδρο 
της ΔΗΜ.Τ.Ο. Νέας Δημοκρατίας Πάρου-Αντιπά-
ρου Παντελή Μπαφίτη και την υποψήφια βουλευ-
τή Κυκλάδων Δέσποινα Πρίνια.

Ακολούθως το κλιμάκιο πραγματοποίησε συ-
ναντήσεις με στελέχη και φίλους της παράταξης 
σε Αντίπαρο, Νάουσα και Παροικιά, ενώ νωρίς το 
απόγευμα επισκέφθηκε το Κέντρο Υγείας Πάρου, 
όπου υπήρχε μίνι ενημερωτική σύσκεψη με την 
πρόεδρο Μαρία Κουτσονικολή και τον συντονιστή 

Γεώργιο Τζανίδη.
Μετά το πέρας της επίσκεψης στο Κέντρο Υγεί-

ας, ο Βασίλης Κικίλιας και η Δόμνα Μιχαηλίδου 
έκαναν δηλώσεις στην «Φωνή της Πάρου», τονί-
ζοντας μεταξύ άλλων τα εξής:

Βασίλης Κικίλιας:

«Με πολύ μεγάλη χαρά βρισκόμαστε στην Πάρο 
και νωρίτερα στην Αντίπαρο, σε μία όμορφη περι-
οδεία. Όπως εξήγησε και ο πρόεδρός μας, Κυριά-
κος Μητσοτάκης, η κάλπη είναι άδεια και κάνου-
με μία μεγάλη προσπάθεια να επικοινωνήσουμε 
το πρόγραμμά μας σε όλα τα στελέχη μας, τους 
ψηφοφόρους μας, τους φίλους μας, τους πολίτες. 
Εμείς προσπαθούμε σε όλους τους τομείς της πο-
λιτικής μας να δίνουμε λύσεις, να στηρίζουμε τον 
κόσμο και την κοινωνία και ευελπιστούμε ότι θα 
δούμε ακόμα περισσότερο κόσμο στις κάλπες την 
25η Ιουνίου και θα έχουμε ένα αποτέλεσμα καθα-
ρό. Θέλουμε μία αυτοδύναμη κυβέρνηση που θα 
μπορεί να κάνει μεταρρυθμίσεις στη χώρα, μείωση 
εισφορών, μείωση φόρων, αύξηση μισθών, αύξηση 
συντάξεων και θέσεων εργασίας, κοινωνική αλλη-
λεγγύη στην υγεία και την παιδεία. Έχουμε μεγάλα 

πλάνα για την επόμενη τετραετία, με κάθε σεβασμό 
φυσικά στη ψήφο των πολιτών και στην απόφασή 
τους την 25η Ιουνίου».

Δόμνα Μιχαηλίδου:

«Είναι πολύ μεγάλη χαρά, αλλά και οφειλή μας, 
σαν Νέα Δημοκρατία να τρέχουμε σε όλη την Ελ-
λάδα και να ενημερώνουμε όλο τον κόσμο και να 
τον ευχαριστούμε για το προηγούμενο αποτέλεσμα. 
Υπενθυμίζουμε, όπως είπε και ο κ. Κικίλιας, ότι η 
κάλπη είναι εκ νέου άδεια. Εδώ, στις Κυκλάδες και 
ειδικά στην Πάρο και την Αντίπαρο καταφέραμε 
να έχουμε ένα εξαιρετικό εκλογικό αποτέλεσμα, 
το οποίο δείχνει την ανάγκη του κόσμου για αυτο-
δυναμία της Νέας Δημοκρατίας, αλλά δεν υπάρχει 
εφησυχασμός και δεν σταματάμε εδώ. Είμαστε εδώ 
με όλα τα στελέχη μας για να ακούσουμε και να 
δούμε τι άλλο παραπάνω μπορούμε να κάνουμε 
για τον τόπο. Έχουμε τα κεφάλια κάτω, τα μανίκια 
ψηλά και δουλεύουμε για την επόμενη τετραετία. 
Σαν Νέα Δημοκρατία κάνουμε μεγάλη προσπάθεια 
να έχουμε σε υψηλό επίπεδο δημόσιες υπηρεσίες 
σε όλους τους νησιώτες μας, αλλά χωρίς την συν-
δρομή της δημοτικής αρχής και του δημάρχου Πά-
ρου δεν θα μπορούσαμε να έχουμε καταφέρει τόσα. 
Όμως, θέλουμε να συνεχίσουμε μαζί για ακόμη 
περισσότερα, έτσι ώστε σε επίπεδο παροχής υπη-
ρεσιών υγείας, παιδείας και καθημερινότητας να 
μην αφήνουμε κανέναν πίσω. Συγχαρητήρια στη 
δημοτική αρχή και η δουλειά συνεχίζεται».

πολιτική

Επίσκεψη κλιμακίου της Ν.Δ.  
σε Αντίπαρο και Πάρο
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Συγκεκριμένα, υπάλληλος της επιχείρησης δή-
λωσε στον πολίτη ότι δεν επιτρέπεται η χρήση 
του χώρου και των καθισμάτων σε οικογένειες με 
ανήλικα παιδιά και, ως εκ τούτου, θα έπρεπε να 
αποχωρήσουν. Περιγράφηκε μάλιστα ότι, σε συνέ-
χεια της αντίδρασης εκ μέρους των γονέων του 
ανηλίκου, που αμφισβήτησαν τη νομιμότητα μιας 
τέτοιας πολιτικής σε σχέση με τη χρήση δημόσιας 
παραλίας, προτάθηκε από τον υπεύθυνο, σε «έν-
δειξη καλής πίστης», να επιτραπεί στους δύο ενη-
λίκους να χρησιμοποιήσουν τα ομπρελοκαθίσματα 
και το παιδί τους να καθίσει κοντά τους στην άμμο. 
Θεωρώντας ότι οι ενέργειες αυτές προσβάλλουν 
την αξιοπρέπεια του παιδιού και συνιστούν δυσμε-
νή διάκριση σε βάρος του, οι πολίτες απευθύνθη-
καν στον Συνήγορο του Πολίτη.

Η Αρχή, μετά από διερεύνηση του ισχύοντος νο-
μοθετικού πλαισίου και μακρά αλληλογραφία με 
όλες τις εμπλεκόμενες υπηρεσίες, διαπίστωσε ότι 
τόσο ο αρμόδιος Δήμος όσο και η κτηματική υπη-
ρεσία του Δημοσίου δήλωναν αδυναμία ελέγχου 
ή επιβολής μέτρων, δεδομένου ότι η σύμβαση που 

συνάπτεται με τις επιχειρήσεις χρήσης αιγιαλού 
δεν περιλαμβάνει συναφείς υποχρεώσεις ως προς 
τη χρήση του χώρου.

Κατόπιν τούτου και με στόχο την αποτροπή στο 
μέλλον ανάλογων πρακτικών, που οδηγούν σε πα-
ραβίαση των δικαιωμάτων του παιδιού, όπως αυτά 
κατοχυρώνονται στη Διεθνή Σύμβαση για τα Δι-
καιώματα του Παιδιού (ν. 2101/1992), προτάθηκε 
από τον Συνήγορο η πρόβλεψη: α) όρου απαγό-
ρευσης αποκλεισμού ανηλίκων από τις προανα-
φερθείσες παροχές και υπηρεσίες (και συναφείς 
αυτών) στις συμβάσεις που συνάπτονται με τις 
αντίστοιχες επιχειρήσεις, καθώς και β) συνεπειών 
ή καταγγελίας σύμβασης/έκπτωσης της επιχείρη-
σης σε περίπτωση που προβαίνει σε τέτοιου είδους 
ενέργειες αποκλεισμού.

Οι προτάσεις του Συνηγόρου υιοθετήθη-
καν πλήρως με τις υπ’ αριθμ. πρωτ. 58782 ΕΞ 
2023/11.4.2023 (ΦΕΚ Β΄/2531) και 38609 ΕΞ 
2023/10.3.2023 (ΦΕΚ Β΄/1432) ΚΥΑ.

Ειδικότερα, εισήχθη ρητή απαγόρευση διακρι-
τικής μεταχείρισης για λόγους φυλής, χρώματος, 

εθνικής ή εθνοτικής καταγωγής, γενεαλογικών 
καταβολών, θρησκευτικών ή άλλων πεποιθήσεων, 
αναπηρίας ή χρόνιας πάθησης, ηλικίας, οικογε-
νειακής ή κοινωνικής κατάστασης, σεξουαλικού 
προσανατολισμού, ταυτότητας ή χαρακτηριστικών 
φύλου κατά την άσκηση των δραστηριοτήτων από 
τους υπέρ ου, στους οποίους έχει παραχωρηθεί το 
δικαίωμα της απλής χρήσης του αιγιαλού παρα-
λίας, όχθης, παρόχθιας ζώνης, υδάτινου στοιχείου 
θάλασσας, λιμνοθάλασσας, λίμνης και πλεύσιμου 
ποταμού.

Προβλέφθηκε εξάλλου ότι, σε περίπτωση διαπί-
στωσης παραβάσεως, η συμβατική σχέση λύεται 
αυτομάτως και αζημίως για το Δημόσιο με την έκ-
δοση σχετικής διαπιστωτικής πράξης, που συνυ-
πογράφεται από την αρμόδια Κτηματική Υπηρεσία 
και τον οικείο Δήμο.

Απαιτείται η ελεύθερη πρόσβαση 

Είναι αλήθεια ότι οι επαγγελματίες του τουρι-
σμού πολλές φορές ξεπερνούν τα όρια τα οποία η 
νομοθεσία τους δίνει ώστε να αξιοποιούνται σω-
στά οι παραλίες. Στην Πάρο παρατηρούνται κατά 
καιρούς περιστατικά παραβατικότητας στα οποία, 
λόγω της ισχύουσας νομοθεσίας για τις παραλίες 
και τους αιγιαλούς, ο δήμος είναι απλός θεατής.

Οι αδυναμίες που υπάρχουν έχουν ως συχνό 
αποτελέσματα την αυθαίρετη κατάληψη αιγιαλού 
και παραλίας από επαγγελματίες και την κατάρ-
γηση του δικαιώματος των επισκεπτών -δημοτών 
και τουριστών- για ελεύθερη πρόσβαση σε αυτές.

Βέβαια, ο δήμος οφείλει όπως μπορεί να διαφυ-
λάσσει τον κοινόχρηστο χώρο και τη δημόσια περι-
ουσία, την προστασία των ακτών και την εξασφά-
λιση της απρόσκοπτης πρόσβασης σε παραλίες 
και αιγιαλούς. Για τον λόγο αυτό θα ήταν σκόπιμο 
τουλάχιστον στους δήμους να δοθεί η δυνατότη-
τα να παράσχουν κάθε δυνατή συνδρομή για την 
έγκαιρη και σύννομη διαδικασία αδειοδότησης 
των επιχειρήσεων και των ελέγχων λειτουργίας 
αυτών.

Προσφυγή  στον  Συνήγορο του  Πολ ί τη

Στο προσκήνιο η ελεύθερη 
πρόσβαση στις παραλίες

Πολίτης προσέφυγε στον Συνήγορο του Πολίτη διαμαρτυρόμενος ότι επιχείρηση που 
παρείχε υπηρεσίες χρήσης ομπρελοκαθισμάτων σε δημόσια παραλία δεν επέτρεπε την 
πρόσβαση σε οικογένειες με ανήλικα παιδιά. Μετά την παρέμβαση της Ανεξάρτητης Αρχής, 
εισήχθη με την υπογραφή ΚΥΑ ρητή απαγόρευση διακριτικής μεταχείρισης, μεταξύ άλλων 
για λόγους ηλικίας, στο πλαίσιο απλής χρήσης παραλίας και προβλέφθηκε αυτόματη λύση 
της συμβατικής σχέσης σε περίπτωση παράβασης των προβλεπόμενων, όπως αναφέρει 
σε ρεπορτάζ της στις 12 Ιουνίου η ιστοσελίδα «aftodioikisi.gr».
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Παράλληλα είναι απαραίτητη -προς όφελος των 
δημοτών και επισκεπτών- η συνεργασία με την 
Κτηματική Υπηρεσία για τον έλεγχο και τον καθο-
ρισμό ορίων στις εκμισθώσεις, τη διαχείριση ελέγ-
χου του δημόσιου χώρου, καθώς και τον έλεγχο 
και επιβολή προστίμων σε σχέση με την έκταση 
που καταλαμβάνουν τα ομπρελοκαθίσματα στις 
παραλίες.

«Ιδιωτικές παραλίες ο νόμος δεν γνωρίζει»

Στο σημείο αυτό αξίζει να αναφερθεί ότι μετά 
από καταγγελίες για αυθαιρεσίες που έχουν κα-
ταγραφεί σε πολλά νησιά, ο αντεισαγγελέας του 
Αρείου Πάγου, Παναγιώτης Σ. Παναγιωτόπουλος, 
με μία σημαντική παρέμβασή του χαρακτηρίζει ως 
απαραίτητη προϋπόθεση για το φετινό καλοκαί-
ρι την απρόσκοπτη και ελεύθερη πρόσβαση των 
πολιτών στις παραλίες, καλώντας τους να λάβουν 
όλα τα απαιτούμενα μέτρα σε περίπτωση παραβι-
άσεων του νόμου.

Την παρέμβαση αυτή, του κ. Παναγιωτόπουλου, 
η «ΦτΠ» την είχε δημοσιεύσει στο φύλλο της 12ης 
Μαΐου 2023, με τον χαρακτηριστικό τίτλο «Ιδιωτι-
κές παραλίες ο νόμος δεν γνωρίζει».

Οι προτάσεις του δήμου Πάρου

Μάλιστα, στο πλαίσιο της νέας ΚΥΑ για την πα-
ραχώρηση της απλής χρήσης αιγιαλού και παρα-
λίας, ο δήμος Πάρου -στο τελευταίο συνέδριο της 
Περιφερειακής Ένωσης Δήμων Νοτίου Αιγαίου- 
κρούοντας τον «κώδωνα του κινδύνου» ενόψει 
του καλοκαιριού είχε επισημάνει και προτείνει τα 
εξής:
1. Η Κτηματική Υπηρεσία ως αρμόδια υπηρεσία 
ελέγχου εάν αδυνατεί να διεκπεραιώσει λόγω πό-
ρων ή στελέχωσης τη διαδικασία παραχώρησης 
και έλεγχου, να δίνει τη δυνατότητα να γίνεται 
από τους δήμους. Ο έλεγχος πρέπει να διενεργεί-
ται εκτός του δήμου και από τις Αστυνομικές και 
Λιμενικές αρχές.
2. Ο αιτών μαζί με την αίτησή του να καταθέτει και 
ορθοφωτοχάρτη που να αποτυπώνονται ευκρινώς 
οι γραμμές αιγιαλού και παραλίας.
3. Η διαδικασία μίσθωσης να ξεκινάει από τον Ια-
νουάριο έως τον Μάρτιο ώστε να υπάρχει το απα-
ραίτητο χρονικό διάστημα ολοκλήρωσής τους από 
τους δήμους και στη συνέχεια να αποστέλλονται 
τα συμβόλαια για σύμφωνη γνώμη στην Κτημα-
τική Υπηρεσία.
4. Έλεγχος παραβάσεων:

- Να γίνονται άμεσα βεβαιώσεις των προστίμων 
στις ΔΟΥ όπως στις τροχονομικές παραβάσεις.

- Το πρόστιμο να είναι ίσο με το διπλάσιο της 
μίσθωσης.

- Μετά την τρίτη παράβαση να γίνεται άμεσα από 
τα όργανα ελέγχου αφαίρεση των ομπρελοκαθι-
σμάτων.

- Να δίνεται η δυνατότητα ελέγχου και με δορυ-
φορικά συστήματα.

- Το αδίκημα της «αυθαίρετης κατάληψης και εκ-
μετάλλευσης κοινόχρηστου χώρου και παρεμπόδι-
ση ελεύθερης πρόσβασης πολιτών» να μετατραπεί 
σε ποινικό και να ισχύει η αυτόφωρη διαδικασία.
5. Το μέγιστο δυνατό προς εκμίσθωση τμήμα μιας 
παραλίας να μην υπερβαίνει το 30% της συνολι-
κής της έκτασης και σε περίπτωση περισσότερων 
του ενός ενοικιαστών αυτό να κατανέμεται ανα-
λογικά. Ο χώρος που θα παραχωρείται να δίνει τη 
δυνατότητα απρόσκοπτης και ελεύθερης πρόσβα-
σης και διέλευσης πολιτών.
6. Να υπάρχει έλεγχος στις ανώτερες τιμές προ-
σφοράς των ομπρελοκαθισμάτων ώστε να μην 
υπάρχουν φαινόμενα αισχροκέρδειας. Οι τιμές 

ενοικίασης των σετ δεν θα πρέπει να υπερβαίνουν 
την τιμή του τετραγωνικού μίσθωσης που έχει κα-
θορίσει η Κτηματική Υπηρεσία.
7. Το αντάλλαγμα για τις παραχωρήσεις να δια-
μορφωθεί στο 80% στον οικείο ΟΤΑ και 20% στο 
Δημόσιο.

Επιστολή της παράταξης Μπιζά

Στο μεταξύ, ο δημοτικός συνδυασμός «Πάρος με 
Ευθύνη και Ενότητα» με επικεφαλής τον Κώστα 
Μπιζά, την Τρίτη (13/6) έβγαλε ανακοίνωση σχε-
τικά με τις παραλίες, η οποία εστάλη ως επιστολή 
στον Δήμο Πάρου και την Κτηματική Υπηρεσία 
Κυκλάδων, με κοινοποίηση στην Εισαγγελία Πρω-
τοδικών Σύρου.

Η επιστολή αναφέρει τα εξής:
«Ιδιωτικές παραλίες ο νόμος δεν γνωρίζει. Αν 

όμως αντίθετα στο νόμο υπάρχουν τέτοιες σε πε-
ριοχές, εξαιτίας της αδιαφορίας των αρχών και της 
έλλειψης ελέγχου, τότε θα πρέπει, με εισαγγελική 
παρέμβαση να επανέλθει η νομιμότητα. Αυτά ανα-
φέρονται στην εγκύκλιο 10/4.5.23 που απέστειλε 
προς τους Εισαγγελείς Πρωτοδικών της Χώρας ο 
Αντεισαγγελέας του Αρείου Πάγου κ. Παναγιώτης 
Σ. Παναγιωτόπουλος. 

Επιπλέον, όσον αφορά στα καθ’ ημάς: συγκρο-
τήθηκαν επτά (7) συνολικά επιτροπές καθορισμού 
και ελέγχου παραχώρησης απλής χρήσης αιγιαλού 
& παραλίας Δήμου Πάρου για το έτος 2023, σύμ-
φωνα με την υπ’ αριθμ. 8/2023 Απόφαση του Δη-
μοτικού Συμβουλίου του Δήμου Πάρου.

Ακόμη, για την παραχώρηση απλής χρήσης αιγι-
αλού, παραλίας, όχθης κλπ καθορίστηκαν οι όροι, 
οι προϋποθέσεις, τα τεχνικά θέματα, καθώς κι όλες 
οι αναγκαίες λεπτομέρειες και διαδικασίες, σύμ-
φωνα με το ΦΕΚ 1432/Β/10.3.2023.

Σύμφωνα λοιπόν με το ΦΕΚ 1432, και συγκεκρι-
μένα το άρθρο 12, θα πρέπει να παραμένει ελεύθερη 
έκταση αιγιαλού σε ποσοστό τουλάχιστον 50% του 
συνολικού εμβαδού του, αναλόγως των ποιοτικών 
χαρακτηριστικών του αιγιαλού, μη υπολογιζόμενου 
του δυσπρόσιτου και μη αξιοποιήσιμου χώρου και 
σύμφωνα πάντοτε με τους περιορισμούς, σε σχέση 
με το ποσοστό κάλυψης του αιγιαλού, όπως αυτοί 
ορίζονται στην απόφαση παραχώρησης.

Κατά τα τελευταία χρόνια, όμως παρατηρείται 
υπέρβαση του παραπάνω ποσοστού σε αρκετές πα-
ραλίες της Πάρου που φτάνει μέχρι και την ολική 
κάλυψη του αιγιαλού.

Τέλος, κατά τη φετινή χρονιά η σχετική Δημοτι-
κή Επιτροπή δεν έχει προβεί σε καμία καταγγελία 
προς τη Κτηματική Υπηρεσία για υφιστάμενες πα-
ραβάσεις σε παραλίες του νησιού μας, για τις οποί-
ες υπάρχει και διαθέσιμο οπτικό υλικό.

Επιθυμούμε λοιπόν να μας ενημερώσετε: 
α) Ποιες παραλίες του νησιού μας έχουν ελεγ-

χθεί κατά την τελευταία πενταετία από τη Δημοτική 
Επιτροπή και την Κτηματική Υπηρεσία;

β) Έχει γίνει σχετική ενημέρωση προς το Δημοτι-
κό Συμβούλιο για το έργο της Δημοτικής Επιτροπής 
και για τον αριθμό των εκθέσεων που έχουν προω-
θηθεί από τον Δήμο προς την Κτηματική Υπηρεσία 
(άρθρο 10, ΦΕΚ 1432);

γ) Σε ποιον σύνδεσμο (link) της επίσημης ιστοσε-
λίδας του Δήμου Πάρου μπορούν να ανατρέξουν 
οι πολίτες προκειμένου να ενημερωθούν για τις 
σχετικές παραχωρήσεις, όπως προβλέπεται από το 
άρθρο 10, ΦΕΚ 14323, για τις υποχρεώσεις των 
Δήμων σε σχέση με τις παραχωρήσεις;

δ) Έχετε προβεί στην έκδοση σχετικής διαπιστω-
τικής πράξης που συνυπογράφεται από την αρμό-
δια Κτηματική Υπηρεσία και τον οικείο Δήμο, κατά 
την τελευταία πενταετία σε περίπτωση που ο δι-
καιούμενος της παραχώρησης έχει καταλάβει με-
γαλύτερη έκταση από την περιλαμβανόμενη στην 
παραχώρηση (άρθρο 15, ΦΕΚ 1432);».

Ελεύθερες παραλίες ζητά το Κ.Κ.Ε.

Σε σχετική ανακοίνωσή του για το θέμα των πα-
ραλιών, το Κ.Κ.Ε. τονίζει ότι χρόνο με τον χρόνο τα 
καλοκαιρινά μπάνια μετατρέπονται σε είδος πολυ-
τελείας, αναφέροντας μεταξύ άλλων τα εξής:

«Η κατάσταση που επικρατεί με τον κόσμο να 
συνωστίζεται στις ελάχιστες ελεύθερες ακόμη πα-
ραλίες, τη στιγμή που οι μεγάλες ιδιωτικές πα-
ραμένουν κλειστές, είναι απαράδεκτη. Είναι προ-
φανές ότι η αυτονόητη ανάγκη για αναψυχή, με 
συνθήκες ασφάλειας, δεν μπορεί να ικανοποιηθεί 
όταν παραμένουν κλειστές για το λαό οι ιδιωτικο-
ποιημένες παραλίες, αλλά κι όταν η πρόσβαση σε 
αυτές γίνεται με πανάκριβο εισιτήριο.

Γι’ αυτό τον λόγο η κυβέρνηση, σε συνεργασία 
με τους δήμους, οφείλει να εξασφαλίσει όχι μόνο 
να ανοίξουν οι παραλίες, αλλά αυτό να γίνεται με 
ελεύθερη είσοδο, προκειμένου και τα φαινόμενα 
συνωστισμού να αποφευχθούν και το δικαίωμα 
του λαού να εξασφαλιστεί».

πρώτο θέμα
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«Ανεξάρτητοι» 
στην Πάρο...

Ο πολιτικός πολιτισμός στην Πάρο, δηλαδή η 
πεποίθηση μία ιδέας, η στάση γι’ αυτήν και ο 
τρόπος που την εκφράζεις σε μία πολιτική συ-
ζήτηση, φαίνεται ότι πηγαίνει «περίπατο» και 
έχει αντικατασταθεί από την τοξικότητα του 
πολιτικού λόγου. 

Πολλοί ακόμα υποστηρίζουν ότι δεν έχουμε 
δει τίποτα ακόμα και μπροστά μας βρίσκονται τα 
χειρότερα! Το αστείο της υπόθεσης είναι ότι οι 
εκφραστές της τοξικότητας του πολιτικού λόγου 
στην Πάρο, διαρρηγνύουν τα ιμάτια τους αφού 
λένε ότι είναι ανεξάρτητοι και απλά διατυπώ-
νουν την άποψή τους!

Η δήθεν ανεξαρτησία στις δημοτικές εκλο-
γές στην Πάρο είναι μια μόδα που φοριέται τις 
τελευταίες δεκαετίες κι έχω την εντύπωση ότι 
αυτό ξεκίνησε στις τοπικές εκλογές του 1998. 
Προσωπικά προβληματίζομαι όταν ακούω κά-
ποιον να δηλώνει ανεξάρτητος. Δηλαδή, τι εί-
ναι; Άβουλο ον που δεν έχει πολιτική άποψη 
για ό,τι γίνεται γύρω του; Άγεται και φέρεται 
σύμφωνα με όσα θα του πουν οι άλλοι; Κάποιος 
λοιπόν πρέπει να εξηγήσει ότι άλλο ανεξάρτη-
τος πολιτικά και άλλο ανεξάρτητος δημοτικός 
συνδυασμός! Υπάρχει χαώδης διαφορά.

Στην Πάρο π.χ. έχει πια «πιπιλισθεί» έως εκεί 
που δε φτάνει η καραμέλα για τον κουμουνι-
στή Ροκονίδα και τον συνδυασμό του. Κανείς 
δεν κάθισε σοβαρά να αναρωτηθεί -απ’ όλους 
όσοι πιπιλίζουν αυτήν την καραμέλα- γιατί στην 
εκλογή των δεκατριών δημοτικών συμβούλων 
της Λαϊκής Συσπείρωσης στις προηγούμενες 
εκλογές, πλην του ίδιου του Ροκονίδα, ουδείς 
άλλος δήλωνε μέλος του ΚΚΕ. Αντιθέτως έχω 
την άποψη ή μάλλον τη βεβαιότητα, ότι ο πρώ-
τος που θα δήλωνε «δε θέλω» θα ήταν ο Ροκο-
νίδας, στην υποθετική ερώτηση: «Να ψηφίσουν 
μόνο οι δημοτικοί σου σύμβουλοι για τις εθνικές 
εκλογές;». Παρ’ όλα αυτά, ο Ροκονίδας εξέφραζε 
στις προηγούμενες δημοτικές εκλογές τον συν-
δυασμό του ΚΚΕ, ενώ ο κ. Κωβαίος τον «ανεξάρ-
τητο» συνδυασμό...

Σήμερα, που φυσάει ούριος άνεμος για τη 
Νέα Δημοκρατία, αίφνης φίλοι του «ανεξάρ-
τητου» συνδυασμού του 2019 ξιφουλκούν ότι 
μόνο εκείνοι είναι ο original συνδυασμός της 
ΝΔ, ενώ οι υπόλοιποι που κυκλοφορούν είναι 
imitation και εννοούν τον Μπιζά! Τώρα, το ότι 
εγώ εδώ και δεκαετίες γνωρίζω ότι ο Μπιζάς 
είναι νεοδημοκράτης, μάλλον θα είναι λάθος. 
Όπως ακριβώς γνωρίζω ότι και ο Κωβαίος είναι 
νεοδημοκράτης. Τόσο ο ένας όσο και ο άλλος 
δεν πιστεύω ότι σχηματίζουν δημοτικούς συν-
δυασμούς αποκλειστικά με μέλη της ΝΔ, όπως 
δηλαδή κάνει και ο Ροκονίδας που δε σχηματί-
ζει συνδυασμό από μέλη του ΚΚΕ, που έτσι κι 
αλλιώς δεν έχει αυτή τη δυνατότητα...

συνήθης ύποπτος 
του Δημήτρη Μ. Μπελέγρη

Το «κύκνειο» 
άσμα των 
πολιτικών...

«Η αχαριστία έναντι των μεγάλων ανδρών είναι 
το χαρακτηριστικό των μεγάλων λαών», δήλω-
νε πριν από εκατοντάδες χρόνια ο δικός μας 
Πλούταρχος. Και σε κάθε εκλογική αναμέτρηση 
το ζούμε. Σε λίγες ημέρες, στην κεντρική πολι-
τική σκηνή και σε λίγους μήνες, στην αυτοδιοί-
κηση. Μάτσο, οι άνεργοι πολιτικοί στα ύψη το 
κλίμα δυσθυμίας τους για τους «αχάριστους» 
πολίτες και το «σύστημα»!

Πάντα προηγούνται οι πολίτες, γιατί αυ-
τοί φταίνε, που δεν κατάλαβαν το λόγο και τα 
έργα του αποτυχόντος στις εκλογές πολιτικού 
προσώπου. Και ακολουθεί το «σύστημα». Με-
τεκλογικές υστερικές τσιρίδες, από πολιτικούς 
τεράστιου βεληνεκούς, μόνο κατά την άπο-
ψη των οικογενειών τους! Πολιτικά πρόσωπα, 
που έχουν στο τσεπάκι την εύκολη δικαιολο-
γία ότι «στοχοποιούμαι αλλά δεν ευθύνομαι». 
Οι «άφρονες ψηφοφόροι» και η «παραπλανημέ-
νη» κοινωνία, θα μετανιώσουν πικρά, επικολυ-
ρικές δηλώσεις, φιλοσοφικοί στοχασμοί, ανού-
σιοι και βαρύγδουποι μελοδραματισμοί. Μια 
συλλογική τύφλωση αποτυχημένων να εκλε-
γούν, πολιτικών, που κάποιοι οδηγούνται σε 

πολιτική απομόνωση, συνταξιοδότηση αλλά και 
πολύς ο φόβος μήπως βρεθούν κάποια στιγμή, 
δικαιολογημένα η μη, σε καγκελόφραχτα πα-
ράθυρα  από όπου θα βλέπουν τον κόσμο ριγέ! 
Από τα δρύινα γραφεία, τους παχυλούς μι-
σθούς, τα προνόμια εξουσίας, στη μίζερη καθη-
μερινότητα, στους μπλοκαρισμένους από την 
κίνηση δρόμους, στην ανωνυμία, στη λήθη. 
Μια δύσκολη προσαρμογή, η έλευση του κύ-
κνειου άσματος μιας μακρόχρονης εμπλο-
κής στα κοινά. Άτιμο πράγμα η ήττα στην πο-
λιτική φέρνει τα πάνω κάτω. Τα μέσα, έξω! 
Μέγιστο μάθημα. Και η πιο επώδυνη και σκλη-
ρή ήττα, μπορεί να γίνει εποικοδομητική, όταν 
συνοδεύεται από αυτοκριτική, ανάληψη ευ-
θυνών και από το σπάνιο ήθος του πολιτικού.  
Η ζωή ενός πολιτικού μοιάζει με καρδιογρά-
φημα και έχει θεατρικό ενδιαφέρον περισ-
σότερο από τη νίκη ή ήττα. Ο τρόπος της δι-
αχείρισης της ήττας, θα επηρεάσει και το 
μελλοντικό comeback όποτε αυτό επιχειρηθεί. 
Το αξιοπρεπές παρελθόν είναι από τα πιο βασι-
κά υλικά για την οικοδόμηση ενός πετυχημένου 
μοντέλου πολιτικού στο μέλλον. Πολιτικοί μη 
«νυχτωθείτε» σε άλλους δρόμους συνωμοσιολο-
γίας, ραδιουργίας και υπονόμευσης. Μακριά από 
το μακροβούτι στην εσωστρέφεια. Θα σας πάει 
πίσω και υπάρχει ο κίνδυνος να χάσετε πάλι. 
Αν οι πολίτες σας άφησαν «εκτός», θα πρέπει 
να τα σκεφτείτε όλα από την αρχή.  Χρειάζεται 
γερό στομάχι, απέραντη υπομονή και πιθανόν 
θεαματική αλλαγή πολιτικής πίστας!

Αντίθετα με το πολιτικό ένστικτο επιβίωσης 
της κοινωνίας, που αργεί βασανιστικά να πάρει 
μπροστά, εσείς, οι άνεργοι πολιτικοί, θα πρέπει 
να ανάψετε φουλ τις μηχανές επανεκλογής σας. 
Οι μνηστήρες των θέσεων εξουσίας πολλαπλα-
σιάζονται με γεωμετρική πρόοδο. Μην καθυστε-
ρήσετε όταν φτάσει η ώρα!

πολιτικό αποτύπωμα 
του Θανάση Παπαμιχαήλ 
Επικοινωνιολόγου

Έτσι ακριβώς...

Ας υποθέσουμε ότι είμαστε εκατό άτομα, συγκε-
ντρωμένοι στην ίδια πλατεία και κοιτάμε το ίδιο 
αντικείμενο, παραδείγματος χάριν ένα άγαλμα 
που βρίσκεται στο κέντρο της. Κι όμως, κανένας 
μας δεν «βλέπει» το ίδιο ακριβώς πράγμα. Η 
οπτική μας γωνία, η θέση μας, είναι διαφορετι-
κή έστω και ελάχιστα. Άρα ο καθένας μας έχει 
μια διαφορετική εικόνα του αντικειμένου.

Αν όμως ακολουθήσει μία συζήτηση στο κα-
φενείο, θα είμαστε όλοι σίγουροι ότι αυτό που 
είδαμε είναι «ένα και το αυτό» και είναι η μονα-
δική αλήθεια.

Θα μπορούσε άραγε να υπάρξει μία «κατάστα-
ση» στην οποία θα «βλέπαμε» όλοι το ίδιο ακρι-
βώς και θα ήταν και αληθές για όλους μας; Ίσως, 
αν σημαδεύαμε ένα σημείο στην πλατεία και 
στεκόμαστε διαδοχικά, ο ένας μετά τον άλλον 
και κοιτούσαμε στην ίδια ακριβώς κατεύθυνση. 
Κι όμως και σε αυτή την περίπτωση η οπτική 
μας θα ήταν διαφορετική γιατί δεν θα γινόταν 
στον ίδιο ακριβώς «χρόνο».

Το ίδιο ακριβώς συμβαίνει με την πολιτική. Το 
ίδιο συμβαίνει με την ιστορία. Το ίδιο σε τελική 
ανάλυση συμβαίνει και με την... ζωή.

Ο άνθρωπος δεν έχει τη «θέα από το πουθενά», 
ούτε ταυτοχρόνως από το ίδιο σημείο. Σημαί-
νουν όλα αυτά ότι δεν έχουμε ελπίδα να «βρε-
θούμε» μαζί! Ακριβώς το αντίθετο... Αυτή είναι η 
ομορφιά της ζωής.

Όντας σε άλλο σημείο ο καθένας, προσπα-
θούμε άλλοτε να έλθουμε κοντά και άλλοτε να 
απομακρυνθούμε για να ξανάλθουμε κοντά. Να 
βρεθούμε για να συζητήσουμε, να θέσουμε στο 
«τραπέζι» τις απόψεις μας, να υπάρξουν αντιθέ-
σεις στις θέσεις και να προκύψουν συνθέσεις. 
Και σε αυτές τις συνθέσεις, να προκύψουν νέες 
αντιθέσεις και νέες συνθέσεις. Και ούτω καθε-
ξής...

Και φυσικά να απομακρυνθούμε, για να «σκε-
φτούμε» όλα εκείνα που είπαμε όταν βρεθήκαμε. 
Και να «ξαναβρεθούμε» πάλι και πάλι και πάλι... 
Έτσι και ωραία περνάμε... και που ξέρεις μπορεί 
να προκύψει και κάτι καλό και «μεγάλο»...

Όλη η πρόοδος της ανθρωπότητας, οι ανακα-
λύψεις, οι ιδεολογίες, οι επιστήμες, η δημοκρα-
τία, κάπως έτσι προέκυψαν... Και προχωράμε...

Αν θα «ανακαλύψουμε» κάποια απόλυτη 
αλήθεια στο μέλλον, μένει αναπάντητο... Προς 
το παρόν ας αρκεστούμε στις «απόλυτες» αλή-
θειες των κομμάτων.

του Αθανάσιου Μαρινόπουλου
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Στον απόηχο της ημερίδας για την κυκλική οι-
κονομία στην Πάρο, αλλά με κινητήριο μοχλό για 
την επόμενη μέρα την ευαισθητοποίηση των δη-
μοτών και επαγγελματιών του νησιού, ο αρμόδιος 
αντιδήμαρχος για θέματα καθαριότητας, Θανάσης 
Σάμιος, που έχει αναλάβει την πρωτοβουλία του 
δήμου Πάρου, μίλησε στη «Φωνή της Πάρου» για 
τη διαδικασία ανάδειξης και ενημέρωσης του θέ-
ματος.

Μεταξύ άλλων, ο κ. Σάμιος είπε χαρακτηριστικά:
«Με πρωτοβουλία του δήμου Πάρου, το έτος 

2023-2024 κηρύχθηκε έτος ευαισθητοποίησης και 
εφαρμογής κυκλικής οικονομίας, λόγω των μεγά-
λων προβλημάτων που αντιμετωπίζουμε στο νησί. 
Το φέραμε θέμα στο δημοτικό συμβούλιο όπου 
ψηφίστηκε ομόφωνα και προχωρήσαμε στη δια-
δικασία ανάδειξης και ενημέρωσης της κυκλικής 
οικονομίας μέσω ημερίδας. Με πρωτοβουλία του 
δήμαρχου Πάρου, Μάρκου Κωβαίου, προχωράμε 
σε σειρά δράσεων για την προστασία του περιβάλ-
λοντος, την αποκομιδή απορριμμάτων, την αποκο-
μιδή ανακύκλωσης, την εκτέλεση έργων και υπο-
δομών σε κάθε περιοχή, που θα προστατεύσουν 
καθοριστικά το περιβάλλον.

Δυστυχώς δεν υπήρχε ανταπόκριση του κόσμου 
και των επαγγελματιών στην ημερίδα που κάναμε 

στην αίθουσα του Νηρέα στη Νάουσα, ωστόσο αυτό 
δεν μειώνει την ημερίδα, καθώς αποκομίσαμε πολ-
λά και ενδιαφέροντα στοιχεία που ήταν επιστημο-
νικά τεκμηριωμένα και εμπεριστατωμένα. Οι προ-
σκεκλημένοι ομιλητές ήταν απ’ όλα τα συστήματα 
ανακύκλωσης και κυκλικής οικονομίας  και μας 
τίμησαν με την παρουσία τους.

Αυτή τη στιγμή είναι στις βάσεις να δημιουργηθεί 
το δεύτερο κύτταρο στο ΧΥΤΑ και αν καταφέρου-
με να μην πηγαίνουν ανακυκλώσιμα υλικά εκεί, 
θα του δώσουμε μεγαλύτερη διάρκεια ζωής. Αυτό 
είναι ένας από τους στόχους που προσπαθούμε 
να πετύχουμε και είμαστε σε επικοινωνία με τον 
ΦΟΔΣΑ Νοτίου Αιγαίου.

Από εκεί και πέρα, η ενημέρωση προς τους πολί-
τες θα είναι διαρκής, δεν σταματάμε στην ημερίδα. 
Κάθε άλλο, αυτό ήταν η αρχή. Το μήνυμα του δη-
μάρχου Πάρου, Μάρκου Κωβαίου, θα προωθηθεί 
μέσω των λογαριασμών της ΔΕΥΑΠ προς ενημέ-
ρωση όλων των πολιτών.

Όλα τα αντικείμενα πλέον αποτελούν ανακυκλώ-
σιμα υλικά και στόχος μας είναι να κάνουμε την 
Πάρο μια πράσινη ναυαρχίδα στις Κυκλάδες. Επί-
σης, ιδιαίτερη βαρύτητα θα δώσουμε στα σχολεία 
από τον Σεπτέμβριο, θέλοντας η ανακύκλωση να 
μπει στη ζωή μας, στη ζωή των παιδιών μας, διότι 

τα παιδιά μας μπορούν να γίνουν εν δυνάμει ανα-
κυκλωτές.

Ακόμα, στους επαγγελματίες, που δραστηριοποι-
ούνται σε ξενοδοχεία, εστιατόρια και οικοδομικά 
υλικά έχουμε κάνει αρκετές ενημερώσεις. Προ-
σπαθούμε να μειώσουμε όλα τα ογκώδη υλικά που 
πέφτουν εκτός κάδων  καθώς δεν είναι σκουπίδια. 
Το 90% αποτελεί ανακυκλώσιμα υλικά.

Κλείνοντας, στόχος μας είναι η ανακύκλωση να 
γίνει τρόπος ζωής, ώστε να γίνει κουλτούρα. Προ-
στατεύσουμε την Πάρο και κατ’ επέκταση τον πλα-
νήτη μας που είναι το μεγάλο μας σπίτι. Από το 
νησί μας όλοι μας, στο επιχειρείν που έχουμε ζού-
με. Άρα, για να μπορέσει να λειτουργήσει λοιπόν 
και η ανακύκλωση και η κυκλική οικονομία στο 
νησί μας, χρειάζεται να είμαστε όλοι μαζί.

Σεβασμός στο περιβάλλον σημαίνει σεβασμός στη 
ζωή!».

Θανάσης Σάμιος:

«Στόχος η ανακύκλωση στο νησί 
μας να γίνει κουλτούρα»
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ΠΩΛΗΣΕΙΣ ΑΚΙΝΗΤΩΝ &  

ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΚΩΝ ΧΩΡΩN 

ΠΑΡΟΙΚΙΑ ΔΑΣΟΣ, πωλείται 

αγροτεμάχιο 7.200 m2 με οικοδομική 

άδεια για 4 διώροφες κατοικίες, με 

υπόγειες δεξαμενές και γκαράζ. 

640 m2 συνολικής δόμησης. Θέα 

βουνό - θάλασσα. Τηλ. Επικοινωνίας 

6977442828 - 6974811838

ΠΑΡΟΙΚΙΑ  ΔΑΣΟΣ πωλούνται σπίτια: 

Ένα 150 m2 σε όροφο,  ένα 160m2 

σε όροφο, ένα 33m2 ισόγειο και ένα 

75m2 ισόγειο με πηγάδι. Όλα μαζί 

ή ξεχωριστά, σε τιμή ευκαιρίας! 

Τηλ. 6940622456, 6986727887 κος 

Vasil Konday

ΟΙΚΟΠΕΔΟ 5.338 τ.μ. καθαρό, 

μπροστά στη λίμνη Αγ. Νικολάου, 

ενοικιάζεται για φύλαξη σκαφών 

ή στάνη για ζώα ή για άλλη 

επαγγελματική δραστηριότητα. 

Τιμή: 1.250 ευρώ τον μήνα. Τηλ. 

Επικοινωνίας: 6972 088190.

ΕΡΓΑΣΙΑ ΖΗΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ ζητείται για τη 

στελέχωση SUPER MARKET στη 

Μάρπησσα και στην Παροικιά όλων 

των ειδικοτήτων. Κρεοπώλης, 

Ταμίες, Άτομα για ανεφοδιασμό, 

Αποθηκάριοι, Μανάβης. Παρέχεται 

εκπαίδευση. Τηλ. επικοινωνίας: 6943 

279 227

ΥΠΑΛΛΗΛΟΣ ΓΡΑΦΕΙΟΥ ζητείται για 

τη στελέχωση λογιστηρίου σε SUPER 

MARKET. Παρέχεται εκπαίδευση. Τηλ. 

επικοινωνίας: 6943 279 227

ΠΩΛΗΤΗΣ/ΠΩΛΗΤΡΙΑ, ζητείται 

από κατασκευαστική εταιρεία στην 

Πάρο, για το κατάστημα λιανικής. 

Αποστολή βιογραφικών στο info@

jmconstructions.gr, τηλέφωνο 

επικοινωνίας: 2284022765.

ΥΠΑΛΛΗΛΟΣ γραφείου ζητείται από 

τεχνική κατασκευαστική εταιρεία. 

Απαραίτητες γνώσεις:  Λογιστικής, 

Η/Υ, Excel, Αγγλικά. Βιογραφικά στο 

email info@ioakimidis-estates.gr 

ΥΠΑΛΛΗΛΟΣ ζητείται για μόνιμη 

εργασία, ως ελεγκτής, από το 

Autovision ΚΤΕΟ Πάρου. Τηλέφωνο 

επικοινωνίας: 6941411564. 

Αποστολή βιογραφικών: kteoparou@

autovision.gr

ΟΔΗΓΟΣ με δίπλωμα Ε’ κατηγορίας 

για επικαθήμενο φορτηγό,ζητείται 

από αλυσίδα σούπερμαρκετ, για 

πλήρη απασχόληση όλο το χρόνο. 

Αποστολή βιογραφικών στο 

broth581@otenet.gr. Πληροφορίες 

στο 6943279227

ΚΟΠΕΛΑ ζητείται από οικοδομικό 

γραφείο στη Νάουσα. Γνώση 

Η/Υ, Αγγλικών και λογιστικής. 

(Προσφορές, ΑΠΔ κλπ). Συζητήσιμο 

ωράριο. Τηλ. Για πληροφορίες: 

6937 771605, βιογραφικά στο 

ilirjanallko0@gmail.com

ΜΑΓΕΙΡΑΣ ή ΜΑΓΕΙΡΙΣΑ ζητείται 

από το ξενοδοχείο ΠΟΣΕΙΔΩΝ 

στην Χρυσή Ακτή Πάρου για 

ημιαπασχόληση 4-5 ωρών. 

Πληροφορίες στο τηλέφωνο:  

6983 268950

ΤΕΧΝΙΤΕΣ - ΕΡΓΑΤΟΤΕΧΝΙΤΕΣ - 

ΒΟΗΘΟΙ - ΣΥΝΤΗΡΗΤΕΣ ΠΙΣΙΝΑΣ 

για την επιχείρηση στην Αλυκή. 

Προϋπηρεσία θα εκτιμηθεί ιδιαίτερα. 

Πλήρης απασχόληση σε ετήσια βάση. 

Πολύ καλές αποδοχές.  

ΠΩΛΗΤΕΣ/ΤΡΙΕΣ για μόνιμη εργασία 

στο καινούριο κατάστημα ειδών 

υγιεινής. Για πληροφορίες στο τηλ. 

2284028788

αγγελίες

Η «ΑΡΧΙΛΟΧΟΣ» επιθυμεί να προσλάβει στην Πάρο:

ΟΔΗΓΟ ΜΕ ΔΙΠΛΩΜΑ Γ’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑΣ

Απαιτούμενα προσόντα:

• Επαγγελματική προϋπηρεσία τουλάχιστον 2 ετών ως Οδηγός 

• Επαγγελματικό δίπλωμα οδήγησης Γ’ κατηγορίας 

• Πιστοποιητικό Επαγγελματικής Ικανότητας (Π.Ε.Ι.)

• Κάρτα Ψηφιακού Ταχογράφου 

• Συνεργασία και Ομαδικότητα 

• Προσανατολισμός στην Εξυπηρέτηση του Πελάτη

• Ευελιξία σε κυλιόμενα ωράρια εργασίας

Η Εταιρεία παρέχει:

• Δυναμικό εργασιακό περιβάλλον 

• Ικανοποιητικό πακέτο αποδοχών 

• Ευκαιρίες επαγγελματικής εξέλιξης

ΥΠΑΛΛΗΛΟΥΣ ΑΠΟΘΗΚΗΣ / ΠΡΟΕΤΟΙΜΑΣΙΑ ΠΑΡΑΓΓΕΛΙΩΝ (PICKING)

Απαιτούμενα προσόντα:

• Ανάλογη προϋπηρεσία

• Συνεργασία και Ομαδικότητα 

• Προσανατολισμός στην Εξυπηρέτηση του Πελάτη

• Ευελιξία σε κυλιόμενα ωράρια εργασίας

• Τακτοποίηση αποθήκης 

Η Εταιρεία παρέχει:

• Δυναμικό εργασιακό περιβάλλον 

• Ικανοποιητικό πακέτο αποδοχών 

• Ευκαιρίες επαγγελματικής εξέλιξης

Αποστολή του βιογραφικού σας στο E-mail: info@arxiloxos.gr 

Όλα τα βιογραφικά σημειώματα θα εξεταστούν με απόλυτη εχεμύθεια ενώ θα 

απαντηθούν οι υποψηφιότητες που πληρούν τα παραπάνω κριτήρια.

ΤΙΜΟΚΑΤΑΛΟΓΟΣ
ΑΓΓΕΛΙΩΝ

Αγγελία έως 15 λέξεις
1 έκδοση: 10,00€ / 3 εκδόσεις: 20,00€ 

Έδρα: Παροικία Πάρου
Τηλ. 22840 22130, Fax. 22840 25111
E-mail. metaforikiparou@gmail.com
Υποκ/µα Αθηνών: Π. Ράλλη 2, Ρούφ,

Τηλ. 210 3451233, 210 3420655, Fax. 210 3456869
Υποκ/µα Νάουσας Τηλ. 22840 22842

Η µοναδική Παριανή
µεταφορική εταιρεία!

ΜΕΤΑΦΟΡΙΚΗ ΠΑΡΟΥ-ΑΝΤΙΠΑΡΟΥ

«ΑΝΑΡΓΥΡΟΣ»

Προαγγελίες Γάμου

Ο Θεόδωρος Μπαλίδης του Δημητρίου και της 
Αλεξάνδρας, το γένος Γκεγκεγιάν, που γεννήθηκε 
στην Κωνσταντινούπολη και κατοικεί στον Άλιμο 
Αττικής και η Αικατερίνη Κυριαζή του Ιωάννη 
και της Ειρήνης, το γένος Νόνα, που γεννήθηκε 
στην Αθήνα και κατοικεί στον Άλιμο Αττικής, θα 
παντρευτούν στις 2 Σεπτεμβρίου 2023 στην Αντί-
παρο.

ΜΗΧΑΝΙΚΟΣ ΤΕΧΝΙΚΟΥ ΤΜΗΜΑΤΟΣ

Ι. Αντικείμενο
Υποστήριξη κατασκευής έργων πολυτελών κατοικιών, στις Νήσους Πάρο και 
Αντίπαρο

ΙΙ. Κύρια χαρακτηριστικά ρόλου
Υποστήριξη και διαχείριση όλων των διαδικασιών παραγωγής τεχνικών έργων, με 
έμφαση στις πολυτελείς κατοικίες και ξενοδοχεία.

Δεξιότητες και προσωπικά χαρακτηριστικά
1. Αντίληψη συντονισμού και διαχείρισης όλων των διαδικασιών παραγωγής 
κτηριακών έργων
2. Εμπειρία άνω των τριών ετών στη διοίκηση τεχνικών έργων/εργοταξίων
3. Γνώση κατασκευαστικών ειδικοτήτων συνεργείων
4. Αντίληψη συμβάσεων έργων (συμφωνητικών) και τεχνικών προδιαγραφών 
έργων
5. Γνώση Autocad, Sketchup ή Rhino, Photoshop, κλπ.
6. Πολύ καλή γνώση (γραπτή και προφορική) της Αγγλικής γλώσσας.
7. Πολύ καλή γνώση MS Office (excel, word).
8. Γνώση ή επιθυμία για εκμάθηση software χρονικού προγραμματισμού (π.χ. MS 
Project ή συναφούς).
9. Επιθυμία για επαγγελματική εξέλιξη
10. Γνώση επιπλέον ξένων γλωσσών με προτεραιότητα στη Γαλλική
11. IT literacy
12. Καλή οργάνωση προσωπικού χρόνου και προτεραιοτήτων, πρωτοβουλίες, 
unsupervised work
13. Δυνατότητα μετακίνησης (περίπου 10% του χρόνου απασχόλησης)
14. Καλή επικοινωνία (συνάδελφοι, συνεργάτες και πελάτες)

ΙΙΙ. Επιπλέον διευκρινίσεις
Τύπος Εργασίας: Εργασία πλήρους και αποκλειστικής απασχόλησης με έδρα 
την Πάρο, με κατανομή χρόνου ανάλογα με τον φόρτο. Ενδεικτικά, αναφέρεται 
περίπου 20% εργοτάξια και 80% γραφείο, ενώ όλες οι αναγκαίες παροχές για 
την επίβλεψη των έργων διατίθενται από την εταιρεία.

Αποστολή Βιογραφικών : cv.constructionparos@gmail.com

ΜΗΧΑΝΙΚΟΣ ΕΡΓΟΤΑΞΙΟΥ (ΚΑΤΑΣΚΕΥΗΣ)

Ι. Αντικείμενο
Παρακολούθηση/Υποστήριξη κατασκευής έργων της εταιρείας, στις Νήσους Πάρο 
και Αντίπαρο 

ΙΙ. Κύρια χαρακτηριστικά ρόλου 
Υποστήριξη και διαχείριση όλων των διαδικασιών παραγωγής τεχνικών έργων, με 
έμφαση στις πολυτελείς κατοικίες και ξενοδοχεία. 

Δεξιότητες και προσωπικά χαρακτηριστικά
1. Αντίληψη συντονισμού και διαχείρισης όλων των διαδικασιών παραγωγής 

κτηριακών έργων
2. Εμπειρία άνω των δέκα ετών στη διοίκηση τεχνικών έργων/εργοταξίων
3. Διαχείριση κατασκευαστικών συνεργείων και συντονισμός παραγγελιών
4. Αντίληψη συμβάσεων έργων (συμφωνητικών) και τεχνικών προδιαγραφών 

έργων
5. Γνώση Autocad, Sketchup ή Rhino, Photoshop, κλπ 
6. Πολύ καλή γνώση (γραπτή και προφορική) της Αγγλικής γλώσσας.
7. Πολύ καλή γνώση MS Office (excel, word).
8. Γνώση ή επιθυμία για εκμάθηση software χρονικού προγραμματισμού (π.χ. 

MS Project ή συναφούς). 
9. Επιθυμία για επαγγελματική εξέλιξη
10. Γνώση επιπλέον ξένων γλωσσών με προτεραιότητα στη Γαλλική.
11. IT literacy, Εξοικείωση με ηλεκτρονικά μέσα παρακολούθησης έργων.
12. Καλή οργάνωση προσωπικού χρόνου και προτεραιοτήτων, πρωτοβουλίες, 

unsupervised work
13. Δυνατότητα μετακίνησης αν απαιτηθεί (περίπου 10% του χρόνου απασχόλη-

σης)
14. Καλή επικοινωνία (συνάδελφοι, συνεργάτες και πελάτες)

ΙΙΙ. Επιπλέον διευκρινίσεις
Τύπος Εργασίας: Εργασία πλήρους και αποκλειστικής απασχόλησης με έδρα 
τη Ν. Πάρο, με κατανομή χρόνου ανάλογα με τον φόρτο, μεταξύ γραφείου και 
εργοταξίων. 

Αποστολή Βιογραφικών: cv.constructionparos@gmail.com

ΜΙΚΡΗ ΑΓΓΕΛΙΑ
ΜΕΓΑΛΗ
ΕΠΙΤΥΧΙΑ

τηλ: 22840 53555 | sales@typoparos.gr
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Συνεχίζουµε δυναµικά
µε ανανεωµένη ιστοσελίδα.

ειδήσεις 

«Ιατρικές πράξεις  
μόνο από γιατρούς»

Κοινή ανακοίνωση εξέδωσαν 25 Ιατρικοί Σύλλογοι της χώρας -μεταξύ των 
οποίων και αυτός των Κυκλάδων- σχετικά για εταιρείες ή εφαρμογές που 
έχουν σκοπό την εμπορευματοποίηση της Υγείας. 

Όπως χαρακτηριστικά αναφέρεται, αποκλειστικά και μόνο με φυσική πα-
ρουσία πραγματοποιούνται ιατρικές πράξεις, όπως η λήψη ιστορικού, η κλι-
νική εξέταση, ο καθορισμός θεραπείας και η συνταγογράφηση.

Η ανακοίνωση αναφέρει τα εξής:
«Η λήψη ιστορικού, η κλινική εξέταση, ο καθορισμός θεραπείας και η συντα-

γογράφηση, αποτελούν ιατρικές πράξεις που απορρέουν αποκλειστικά από την 
σχέση ιατρού - ασθενή και πραγματοποιούνται ΜΟΝΟ με φυσική παρουσία.

Σύμφωνα με τα προβλεπόμενα στην ισχύουσα ιατρική νομοθεσία, ιδιωτικοί 
φορείς, οι οποίοι παρέχουν αποκλειστικά υπηρεσίες πρωτοβάθμιας φροντίδας 
υγείας (Π.Φ.Υ), είναι οι ακόλουθοι:
 • Ιδιωτικά ιατρεία.
 • Ιδιωτικά πολυϊατρεία.
 • Ιδιωτικά διαγνωστικά εργαστήρια.
 • Ιδιωτικά εργαστήρια φυσικής ιατρικής και αποκατάστασης.
Οι παραπάνω δομές υγείας λειτουργούν ΜΟΝΟ με την αδειοδότηση του εκά-

στοτε Ιατρικού Συλλόγου του νομού, όπως επίσης οι ιατροί / επιστημονικά 
υπεύθυνοι, που εργάζονται στις παραπάνω δομές, πρέπει να είναι δηλωμένοι 
στα μητρώα του συλλόγου.

Οι Ιατρικοί Σύλλογοι σας ενημερώνουν πως δεν υπάρχει καμία εταιρεία ή 
εφαρμογή που να αντικαθιστά τον ιατρό και δηλώνουν πως δεν έχουν αδειο-
δοτηθεί τέτοιου τύπου εγχειρήματα, που μόνο σκοπό έχουν την εμπορευματο-
ποίηση της υγείας. Μαζί με τους πολίτες θα διατηρήσουμε αρραγές το αίσθημα 
ασφάλειας στη παροχή υπηρεσιών περίθαλψης από τον ιατρό, γιατί αυτός είναι 
που προασπίζει έμπρακτα την υγεία».

Συμβάντα στην Πάρο
 • Το βράδυ της Δευτέρας 12 Ιουνίου συνελήφθη στην Πάρο, από αστυνομι-

κούς του Αστυνομικού Τμήματος Πάρου, ένας 37χρονος αλλοδαπός ο οποίος 
διέμενε παράνομα στη χώρα μας. Σε βάρος του κινήθηκε η διαδικασία επι-
στροφής.
 • Στο πλαίσιο τακτικών ελέγχων αστυνομικών, το διήμερο 10 έως 12 Ιουνί-

ου, για τη διασφάλιση της ποιότητας ζωής, τη διατήρηση ενός σταθερού και 
ασφαλούς περιβάλλοντος για τους πολίτες καθώς και τη νόμιμη λειτουργία 
των καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος συνελήφθη στην Πάρο, από 
αστυνομικούς του Αστυνομικού Τμήματος Πάρου ένας ημεδαπός για ηχορύ-
πανση και κατασχέθηκε μία συσκευή ενίσχυσης ήχου.
 • Το πρωί της Παρασκευής 9 Ιουνίου ενημερώθηκε η Λιμενική Αρχή Πάρου 

για περιστατικό ημιβύθισης Ι/Φ σκάφους σημαίας Ηνωμένου Βασιλείου, με 
δύο αλλοδαπούς επιβαίνοντες, στη θαλάσσια περιοχή νησίδας Αγίας Καλής 
εντός του όρμου Νάουσας Πάρου.

Στο σημείο έσπευσαν περιπολικό σκάφος και όχημα του Λιμενικού Σώματος, 
όπου διαπίστωσαν ότι το εν λόγω σκάφος υπέστη εισροή υδάτων λόγω ρήγ-
ματος, με αποτέλεσμα να επικαθήσει στο βυθό της θάλασσας σε βάθος τριών 
μέτρων περίπου, ενώ οι δύο επιβαίνοντες απομακρύνθηκαν από το σκάφος, 
όντας καλά στην υγεία τους.

Στην περιοχή, επίσης, έσπευσε η Ελληνική Ομάδα Διάσωσης και κλιμάκιο 
της Πυροσβεστικής Υπηρεσίας Πάρου, για απάντληση των υδάτων, καθώς 
και ιδιωτικά μέσα για τυχόν παροχή συνδρομής. Παράλληλα, ιδιώτες δύτες 
διενήργησαν εργασίες προσωρινής αποκατάστασης του ρήγματος, προκειμέ-
νου το εν λόγω σκάφος να αποκολληθεί και να μετακινηθεί σε καρνάγιο της 
Νάουσας.

Σημειώνεται ότι, περιμετρικά του σκάφους τοποθετήθηκαν προληπτικά 
απορροφητικά φράγματα και πετσέτες, με μέριμνα του Λιμενικού Ταμείου 
Πάρου - Αντιπάρου, ενώ από το περιστατικό δεν παρατηρήθηκε θαλάσσια ρύ-
πανση. Προανάκριση για τοπ συμβάν διενεργείται από το Λιμεναρχείο Πάρου.
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Σε διάλογο  
με την τέχνη...
της Μαρίας Κυκερίδου

Με συγκινεί η παράδοση. Άνθρωποι που κουβα-
λούν την τέχνη τους. Μιλάς μαζί τους και μιλάς με 
το ίδιο το παρελθόν, με τον τόπο. Δε γίνεται να μι-
λήσω για παράδοση της Πάρου και να μη σκεφτώ 
το Μουσείο Κυκλαδικής Λαογραφίας Μπενέτου 
Σκιαδά. Το μουσείο αυτό αποτελεί πολιτισμικό 
στολίδι σε ένα κτήμα στην Αλυκή. Όταν το επισκέ-
φτηκα περιηγήθηκα σε έναν κατάμεστο κήπο με 
φυτά και μινιατούρες απ’ όλα τα χαρακτηριστικά 
Κυκλαδικά μνημεία: Εκατονταπυλιανή της Πάρου, 
Παναγία Χοζοβιώτισσα της Αμοργού, Παναγιά της 
Τήνου, Πορτάρα της Νάξου, Σπήλαιο Αντιπάρου, 
ό,τι θυμίζει Κυκλάδες, καθώς και πιστά αντίγραφα 
εμπορικών, πολεμικών πλοίων και καϊκιών.

Στο βάθος του κήπου με υποδέχτηκε ο δημιουρ-
γός όλων αυτών και ιδιοκτήτης του μουσείου, ο 
κ. Νικόλαος Μπενέτος Σκιαδάς. Συζητώντας μαζί 
του ένιωσα ξανά πως για κάποιους ανθρώπους η 
τέχνη είναι το ριζικό, το πεπρωμένο...

Τον ρώτησα πώς αποφάσισε να κάνει το μουσείο 
Κυκλαδικής Λαογραφίας και μου είπε: «Ήθελα να 
κάμω ένα δικό μου δωμάτιο και να κατασκευάσω 
των Κυκλάδων τα εργαλεία και τα καραβάκια. Ξε-
κίνησα να φτιάχνω, τα έβαζα σε ένα κιβώτιο και τα 
κλείδωνα. Μια μέρα η γυναίκα μου, μου λέει: Θα τα 
δεις, μία, δύο, τρεις φορές... θα τα βαρεθείς. Αφού 
έχεις την τέχνη, δεν κάνουμε ένα μουσείο για την 
παράδοση των Κυκλάδων;» Σαν τη ρώτησε ποιος θα 
το φυλάει το μουσείο αν έρθει κάποιος παράξενος, 
η γυναίκα του, του διαβεβαίωσε ότι θα το φυλά-

ει εκείνη και θα βάλει και είσοδο να το συντηρεί. 
«Άμα ξεκίνησα και έκανα έναν αριθμό έργων 
ήταν θέμα εγωισμού μετά. Δε μπορούσα να 
σταματήσω. Συνέχισα μέχρι απόψε», μου απά-
ντησε χαρακτηριστικά.

Κοιτώντας τα έργα του, απορώ πως ο ανθρώπι-
νος νους και το ανθρώπινο χέρι τα αποτυπώνει 
με τόση ακριβή λεπτομέρεια. Ο κ. Μπενέτος, χα-
μογελαστός καθ’ όλη τη διάρκεια της συζήτησης, 
μου είπε: «Ένα έργο με φωτογραφία δε γίνεται ποτέ 
αγαπημένη. Οι φωτογραφίες είναι απάτη, μια ει-
κόνα. Δεν ξέρεις τι βρίσκεται πίσω ή δίπλα από το 
αντικείμενο. Γι’ αυτά τα έργα έκανα ταξίδι σε κάθε 
νησί. Χρειάστηκε να μείνω τρεις και τέσσερις μέ-
ρες. Κανένα δεν έχει γίνει δίχως να πάω επί τόπου».

Επισήμανε όμως ότι βοήθησε και η φωτογραφι-
κή του μνήμη. Μου δείχνει ένα ποτήρι σούμα που 
έχει στο τραπέζι και πότε-πότε πίνει μια γουλιά. 
«Αυτό εδώ αν το δω μια φορά, πεθαίνει, δε φεύγει 
ποτέ από το μυαλό μου. Θα σου το φτιάξω χωρίς 
κανένα λάθος. Αν δεν έχεις από τη φύση βο-
ήθεια, δε θα γίνεις ποτέ ζωγράφος σε όσες 
σχολές και αν πας. Αυτό ισχύει για όλα τα καλ-
λιτεχνήματα της γης» τόνισε και δε θα μπορούσα 
να συμφωνήσω περισσότερο. Πάντα πίστευα πως 
καλλιτέχνης γίνεσαι με την εξάσκηση, τη γνώση, 
την εμπειρία, μα πρώτα απ’ όλα γεννιέσαι. Με την 
ψυχή και το χάρισμα. Αυτή είναι η πρώτη ύλη.

Ο κ. Μπενέτος έχει σίγουρα το χάρισμα. Από μι-
κρό παιδί ήθελε να μάθει και τα κατάφερε. Έχει 
όμως και τη γνώση, ξέρει την επαγγελματική ναυ-
πηγική. Έφτιαξε ο ίδιος όχι μόνο τις μινιατούρες 
αλλά και τα πραγματικά καράβια που ψάρευε. 
«Όλα τα νησιά τα ψάρεψα, έπιασα πολλά ψάρια κι 
έπιασα χρήματα να μπορώ να πληρώνω να φτιά-
ξω αυτό το μουσείο. Τα χρήματα τα έφερε το καΐκι 
μου. Έβγαλα πολλά χρήματα μα δεν τα έκανα εφέ, 
τα έκανα μουσείο. Ένα μουσείο που λειτουργεί 40 

χρόνια, έρχονται επισκέπτες απ’ όλο τον κόσμο και 
είναι δωρεάν για τα σχολεία και τα παιδιά, είναι 
προσφορά για τη νέα γενιά, να μάθουν την παράδο-
ση των Κυκλάδων». Ανέφερε ότι χρειάζεται η φύση 
αλλά και η γνώση, για αυτό είχε πάρει δάσκαλο 
καλών τεχνών από την Αμερική. «Εμαγείρευε η 
γυναίκα μου, τρώγαμε, πίναμε και έλεγα, λέγε δά-
σκαλε. Μη βιάζεσαι Μπενέτο μου απαντούσε εκεί-
νος, δε μπορείς από τη μια μέρα στην άλλη, χρειά-
ζεται υπομονή και δοκιμή πρώτα. Ήταν αυστηρός 
δάσκαλος αλλά μου ‘μαθε».

Η αγάπη του για τα δημιουργήματα του φαίνεται 
και από τα υλικά που έχει χρησιμοποιήσει. Όλα τα 
υλικά είναι αυθεντικά λέει με καμάρι, όπως κα-
μαρώνει ένας γονιός για το παιδί του. Τα καράβια 
είναι από δρυ, ενώ τα καΐκια από πεύκο. Τα πορ-
τοπαράθυρα είναι από μολύβι, χυτά με κατσαρόλι. 
Απέξω χρησιμοποίησε τα καλύτερα υλικά για να 
μη χαθούνε στον χρόνο.

Εντύπωση μου προκάλεσε η επιθυμία του να εί-
ναι όλα τα μνημεία πιστά αντίγραφα των πραγμα-
τικών χωρίς καμία διαφορά. Ανέφερε ότι τα κερα-
μίδια της Εκατονταπυλιανής δεν είναι όλα κόκκινα 
αλλά και κίτρινα στην πραγματικότητα. «Προβλη-
ματιζόμουν πως θα πετύχω το χρώμα αυτό καθώς 
δεν υπήρχε πια ο κίτρινος πηλός που έβγαινε στην 
Αίγινα, τοπικός πηλός. Παρήγγειλα από την Ιταλία 
πηλό αλλά και πάλι δεν έβγαινε το χρώμα. Έπρε-
πε τα κεραμίδια να ψηθούν στους 1200 βαθμούς 
Κελσίου και γι’ αυτό αγόρασα ένα ειδικό καμίνι για 
να φτιάξω τα κεραμίδια αυτά. Το καμίνι παρέμεινε 
καινούριο καθώς το χρησιμοποίησα μόνο για εκεί-
νο το έργο...».Ένα έργο για το οποίο αφιέρωσε δύο 
ολόκληρα χρόνια, σκληρής δουλειάς.

Στην ερώτηση μου αν ξεχωρίζει κάποιο έργο 
απάντησε ότι όλα τα έργα τα αγαπά το ίδιο αλλά 
ξεχωρίζει τα καΐκια. «Σε όλη τη γη αγαπημένα 
είναι η ναυπηγική και τα σκάφη. Δεν υπάρ-
χει μεγαλύτερη αγάπη από τη ναυπηγική», 
ανέφερε χαρακτηριστικά. Γι’ αυτό και το πρώτο 
του έργο ήταν η τρεχαντήρα, που την είχε ονο-
μάσει Πόπη όπως το όνομα της συζύγου του, της 
γυναίκας που είδε το χάρισμα του και ήθελε να το 
μοιραστεί με τον κόσμο, τιμώντας τις Κυκλάδες και 
τον πολιτισμό. Μάλιστα, σε όλο το μουσείο υπάρ-
χουν διάσπαρτες φωτογραφίες με την αγαπημένη 
του σύζυγο, σαν να στέκει ακόμη εκεί δίνοντας 
έμπνευση στον κ. Μπενέτο που μέχρι σήμερα συ-
νεχίζει να δημιουργεί. 

πολιτισμός 

Μπενέτος Σκιαδάς
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Ο προπονητής της γυναικείας ομάδας του Μαρ-
πησσαϊκού, που αναδείχθηκε πρωταθλήτρια της 
Ε.Σ.Κ. Κυκλάδων για τη σεζόν 2022-2023, Βαγ-
γέλης Μουρογιάννης, μίλησε στο ιντερνετικό 
ραδιόφωνο της Ελληνικής Ομοσπονδίας Καλα-
θοσφαίρισης και την εκπομπή «Κάθε πόλη μια 
μπασκέτα».

Ειδικότερα, στη διάρκεια της συνέντευξης, ο κ. 
Μουρογιάννης, μεταξύ άλλων, είπε:

Για την κατάκτηση του πρωταθλήματος:
«Δεν ήμασταν για να πάρουμε το πρωτάθλημα, 

δε ξεκινήσαμε ουσιαστικά για να το διεκδικήσου-
με. Είμαστε μια παρέα παιδιών και κοριτσιών που 
έχουν παίξει μπάσκετ, τους αρέσει πάρα πολύ αυτό 
που κάνουν, μ’ αρέσει κι εμένα και μέσα απ’ την 
προπόνηση λέγαμε ότι μπορούμε να φτάσουμε όσο 
ψηλότερα γίνεται. Τελικά καταφέραμε να πάρουμε 
το πρωτάθλημα και καλώς ήρθε».

Για τη συμμετοχή στο ειδικό πρωτάθλημα 
ανόδου στην Α2 Γυναικών:

«Ήταν πολύ δύσκολο και για εμάς ν’ ανέβουμε 
στα μπαράζ. Πήραμε μια απόφαση, όμως, να ζητή-
σουμε ειδική άδεια για τα κορίτσια μας απ’ την ερ-
γασία τους και καταφέραμε να πάρουμε την άδειά 
ν’ ανέβουμε στην Αθήνα. Τους ευχαριστούμε όλους. 
Ουσιαστικά 6 μέρες θα είμαστε στην Αθήνα. Ελπί-
ζουμε μέχρι τέλους να είμαστε όλοι μαζί. Έδωσα μια 

υπόσχεση στα κορίτσια ότι θ’ ανέβουμε στην Αθήνα 
να παίξουμε και νομίζω ότι θα τα δώσουμε όλα. Όλο 
αυτό είναι μια επιβράβευση για τα κορίτσια».

Για τις περιοχές απ’ τις οποίες προσελκύουν 
παιδιά:

«Επειδή το κλειστό γυμναστήριο είναι στη Μάρ-
πησσα, αρκετά παιδιά από τα γύρω χωριά έρχονται 
στο σύλλογο μας και τους ευχαριστούμε πάρα πολύ 
γι’ αυτό. Κάνουν μεγάλη προσπάθεια για να έρθουν 
γιατί είναι μακριά. Ευχαριστούμε και τους γονείς 
που φέρνουν τα παιδιά τους και μάς εμπιστεύο-
νται».

Για το πώς δημιουργήθηκε το τμήμα μπάσκετ 
γυναικών του Μαρπησσαϊκού:

«Ο σύλλογός μας ιδρύθηκε το 1963 σαν ποδο-
σφαιρική ομάδα και απ’ το 1996 ο Νικήτας Τριβυ-
ζάς ασχολήθηκε πάρα πολύ με το μπάσκετ, οπότε 
και ξεκίνησε το τμήμα της καλαθοσφαίρισης. Εγώ 
βρέθηκα στην Πάρο το 1996 και αμέσως μπήκα 
στην ομάδα σαν προπονητής, όπου είμαι μέχρι 
τώρα. Ξεκινήσαμε δειλά-δειλά με μικρά παιδιά και 
από το 2000 βάλαμε και τα κορίτσια στις ακαδημίες 
και το πρόγραμμα μας. Κατεβήκαμε στις κορασίδες 
και στα υπόλοιπα τμήματα και έχουμε μια συνεχή 
παρουσία στις γυναίκες από το 2000 μέχρι και σή-
μερα».

Ετοιμασίες για τα μπαράζ ανόδου
Με δυσκολίες προετοιμάζεται ο Μαρπησσαϊκός 

για την συμμετοχή του στον 2ο όμιλο του ειδικού 
πρωταθλήματος ανόδου στην Α2 Γυναικών, το 
οποίο βάσει με τον αρχικό προγραμματισμό της 
Ομοσπονδίας θα διεξαχθεί στην Αθήνα από 28 
Ιουνίου έως 2 Ιουλίου.

Στο μίνι αυτό πρωτάθλημα οι γυναίκες του Μαρ-
πησσαϊκού θα κληθούν ν’ αντιμετωπίσουν σίγουρα 
τις ομάδες του Διαγόρα Ρόδου, του Ηρόδοτου Κρή-
της και του ΒΑΟΛ Χίου, ενώ ερωτηματικό αποτε-
λεί αν τελικά θα κατέβει η πρωταθλήτρια Σάμου. 
Ήδη, ο Αίολος Μυτιλήνης δήλωσε παραίτηση από 
τα μπαράζ και σε περίπτωση που πράξει το ίδιο και 
η ομάδα της Σάμου, τότε θα γίνει εκ νέου κλήρωση 
των αγώνων προκείμενου να αναπροσαρμοστεί η 
χρονική διαμονή των ομάδων στην Αθήνα.

Περισσότερες λεπτομέρειες για την διεξαγωγή, 
καθώς και το πρόγραμμα του ειδικού πρωταθλή-
ματος ανόδου, θα έχουμε στο επόμενο φύλλο της 
«ΦτΠ».

Α.Ε. Πάρου:

Επίσκεψη 
στην ακαδημία 
Αντιπάρου

Στο πλαίσιο των δράσεων και του κοινωνικού 
προσώπου που αναπτύσσει ο σύλλογος της Αθλη-
τικής Ένωσης Πάρου το τελευταίο δίμηνο, μετά 
την επίσκεψη στην ακαδημία της Αλυκής, αντι-
προσωπεία της ομάδας και της διοίκησης επισκέ-
φθηκε και στην Αντίπαρο την τοπική ακαδημία 
ποδοσφαίρου «Μ.Ε.Α.Σ. Ωλίαρος».

Τα παιδιά της Αντιπάρου και ο υπεύθυνος προ-
πονητής τους, Νίκος Ζουμής, καλωσόρισαν με με-
γάλη χαρά στο νέο γηπεδάκι τους την ομάδα της 
Α.Ε.Π., ενώ τόσο οι μικροί, όσο και οι μεγάλοι είχαν 
την ευκαιρία να μιλήσουν και να φωτογραφηθούν 
με τον προπονητή και παλιό διεθνή ποδοσφαιρι-
στή Αλέκο Αλεξανδρή, 

Κατά τη διάρκεια της συζήτησης, ο κ. Αλεξαν-
δρής είπε μεταξύ άλλων στους μικρούς αθλητές: 
«Στο σπίτι ακούμε τους γονείς, στο γήπεδο τον προ-
πονητή. Όποιος δουλέψει καλά μπορεί να πετύχει 
πολλά. Αλλά το σημαντικότερο είναι να αγαπάτε 
τον αθλητισμό και το ποδόσφαιρο. Σας εύχομαι να 

έχετε πάνω απ’ όλα υγεία, καλή πρόοδο στο σχολείο 
σας και όταν έρχεστε στο γήπεδο να χαμογελάτε και 
να διασκεδάζετε».

Από την πλευρά του ο εκ των αρχηγών της Α.Ε.Π., 
Χρήστος Γαβαλάς, μιλώντας στα παιδιά είπε: «Εί-
ναι μεγάλη μας χαρά που βρισκόμαστε στην Αντί-
παρο για να σας γνωρίσουμε και θα είναι ωραίο τη 
νέα ποδοσφαιρική σεζόν πια να έρθετε κι εσείς να 
μας δείτε σε παιχνίδι μας. Είναι πολύ σημαντικό 
που νέα παιδιά, όπως εσείς, ασχολούνται με τον 
αθλητισμό και αγαπάνε το ποδόσφαιρο. Εύχομαι να 
εξελιχθείτε και κάποια μέρα να καταφέρετε τους 
στόχους σας. Και να θυμάστε ότι πρώτα βάζουμε το 

σχολείο και μετά όλα τα υπόλοιπα».
Τέλος, ο πρόεδρος της Α.Ε.Π., Βαζαίος Πετρόπου-

λος, συνεχάρη τους ανθρώπους της Αντιπάρου για 
την εξαιρετική προσπάθεια που καταβάλλουν και 
τόνισε ότι θα είναι στο πλευρό τους σε ότι χρεια-
στούν. Παράλληλα, ευχήθηκε καλή πρόοδο στους 
μικρούς αθλητές και κάποια στιγμή να φορέσουν 
αγωνιστούν κι αυτοί με την φανέλα της Παριανής 
ομάδας.

Ακολούθως, οι αθλητές της Α.Ε. Πάρου μοίρα-
σαν στα παιδιά της ακαδημίας τετράδια και στυλό 
με το έμβλημα της ομάδας, σκορπώντας χαμόγελα 
όμορφα συναισθήματα.

Βαγγέλης Μουρογιάννης:

«Επιβράβευση η συμμετοχή μας 
στο ειδικό πρωτάθλημα ανόδου»




